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Proletarci, kar vas še je, NE SE DAT !

Čestitamo Vam ob dnevu 
upora in 1. maju prazniku dela

optikoma]}
Prešernova cesta 55, 6310 Izola, 
tel.:05/64 021 62
WWW.OPTIKAMALI.SI
Urnik: od 9.00-12.00 in od 15.30-19.00

Si.mobil -Vo
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

Vsako, tudi najbolj amatersko 
gledališče, potrebuje igralce
Življenje je igra v katero vstopamo kot glavni ali stranski igralci, nekateri so scenski delav
ci, drugi so garderoberji, potem so tukaj še blagajniki in biljeterji, lučkarji in statisti, pa 
tudi scenaristi in seveda, režiserji. Vsi smo pomembni, vendar brez igralcev ni gledališča.
(Mef) V našem malem amaterskem gledal
išču se vsi poznamo in tudi vloge so jasno 
razdeljene, čeprav se včasih zgodi, da kdo 
ne ujame iztočnice ali pa celo pozabi tekst, 
zgodi pa se tudi, da je rešiser zaposlen s 
kakšno drugo predstavo pa si igralci začne
jo izmenjavati vloge.
Včasih tega niti ne opazimo, drugič pa na
stane cel kažin, vendar se na koncu vedno 
stvari postavijo na svoje mesto, saj gledali
šče po naravi teži k skladnosti in čvrstosti. 
Istrani bi rekli, da “vsaka rit prej ali slej pri
de na svoj sekret.”
Tako se bo zgodilo tudi z našo nadaljevan
ko, ki trenutno sicer nekoliko dramaturško 
“plava”, toda brez skrbi, na koncu bo konec,

kakršenkoli že in igralci bodo odšli na pivo, 
režiser na večerjo, gledalci pa domov. Vmes 
se bodo sicer dogajali zapleti in razpleti, 
priče bomo neverjetnim ljubezenskim sce
nam in spopadom mož na moža, v odmorih 
med enim in drugim dejanjem pa se bodo 
igralci srečali na stranišču in na skrivaj priž
gali cigareto in se pogovorili kot vsi normal
ni ljudje. Ko pa bo zazvonilo k naslednjemu 
dejanju bodo na hitro popravili šminko ali 
si nadeli masko in se podali v nove dialoge
z novimi batudami za žaba- _______
ve ali krvi željno občinstvo.
In spet bodo vse oči uprte v 
Bredo, Dušana, Lucia, Alek- 
sija, Ivana, Natašo, Kristino, tel

Tončka, Branka, Ivana, Bojana, Slavka, 
Igorja, Roberta, Loridana, Alojza, Aleksan
dra, Loredano, Branka, Darka, Tomislava, 
Lilio in Silvana.
Kritiki pravijo, da je dobra tista predstava, 
ki “teče” brez režiserjevih posegov, a brez 
njega pa vseeno ne gre. Problem pa nastane 
takrat, ko se namesto režiserja v igro začne 
vpletati prišepetovalec. Igralci se zmedejo, 
samozavest gre po zlu in predstava tudi. Ali 
se bo to zgodilo tudi naši predstavi?

I\/I OTO MAXX
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Razstava
Kaj ni to malo nenavadno, 

in na trenutke skoraj osladno, 
da so na teh razstavah skoraj vsi, 

ki jih na tistih pravih ni. 
Morda je to zato, ker so bolj realisti 

in razumejo vse kar je tu na razstavi, 
ker tega ne rišejo avantgardisti 

ampak gradbinci z računico v glavi. 
Tukaj pomembna je prav vsaka črta, 

za vsako se ve, koliko stane.
Pa naj bo od balkona ali od vrta, 
važno je le, da čimveč ostane.

Ko vidimo vse te podjetne nasmehe 
pa nas penzioniste drugo skrbi.

Bo sonce še našlo čez izolske strehe 
in mi, bomo našli še stare poti?

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA

Občankam in občanom 
Iskrene čestitke ob

27. aprilu - dnevu upora proti okupatorju
in

L maju - 

prazniku dela
A tutti i concittadini di Isola 
porgo sincere espressioni dì 

auguri in occasione del
11. aprile - Giornata della Resistenza

e del
Primo Maggio - 

Festa dei Lavoratori.
Občina zola - Comune di Isola

Zupan - Il Sindaco 
dr. Tomislav Klokočovnik

JEREB
AVTO CENTER

I<Banka Koper
4

komunala
izda - isola

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba
PONEDEUEK-PETEK: 8.00 - 17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

(24 ur) TEL.: 041/ 650 375
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Prve “žrtve” nesprejetega 
proračuna bodo izolski otroci
Izolsko Društvo prijateljev mladine se je v nekaj letih iz ljubiteljske skupine Barbare Motoh razvilo v resno inštitucijo, ki 
sicer deluje kot društvo, vendar zdaj že s štirimi zaposlenimi vzgojitelji oziroma mentorji. Toda, zaradi znanih zapletov s 
sprejemanjem občinskega proračuna, so že štiri mesece brez denarja in brez plač. Zdaj morajo na Zavod za zaposlova
nje, otroci pa, kdo ve kam. Svetniki pa še naprej kažejo s prstom drug na drugega.
V sredo 23.4. je Društvo prijateljev mla
dine Izola sklicalo tiskovno konferenco, 
na kateri je predsednica društva Ana 
Jamnik napovedala prekinitev delovne
ga razmeja za štiri zaposlene delavce in 
hkrati prebrala odprto pismo izolskim 
občinskim svetnicam in svetnikom v 
zvezi s sprejemanjem proračuna.
Težave DPM Izola so znane: zaradi ne
sprejetja proračuna za leto 2008 so ta- 
korekoč ostali brez sredstev, in zato so 
bili zdaj tudi prisiljeni prekiniti delovno 
razmerje iz poslovnih razlogov vsem 
štirim zaposlenim. Društvo bo tako la
hko delovalo izključno na osnovi pro
stovoljnega dela, ki pa, se ve, ne jamči 
rednega delovanja.

V prostorih Zvezdic vsak dan najde 
zavetišče kakšnih 25 do 30 otrok, ki bi 
bili sicer verjetno prepuščeni ulici. Vsak 
dan, zdaj že bivši zaposleni, otrokom nu
dijo 3 ure pedagoške pomoči, ter še nekaj 
ur aktivnega preživljanja prostega časa.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA 
Vabi na

PROSLAVO OB DNEVU UPORA PROTI OKUPATORJU,
ki bo v petek, 25. aprila 2008 ob 17. uri,

na ploščadi Srednje gostinske in turistične šole,
Ulica Prekomorskih brigad 7, Izola.

Na proslavi bodo sodelovali Pihalni orkester Izola, Moški pevski zbor Izola, 
Moški pevski zbor Lopar, Ženski pevski zbor Sinji galeb DU Izola ter 

otroci osnovnih šol Livade in Dante Alighieri.
Slavnostni govornik bo župan Občine Izola, 

dr. Tomislav Klokočovnik.

Vljudno vabljeni!
Župan občine Izola: dr. Tomislav Klokočovnik

Siete gentilmente invitati alla
CELEBRAZIONE UFFICIALE DELLA GIORNATA DELLA RESISTENZA 

venerdì 25 aprile 2008 alle ore 17,
sul terrazzo della Scuola media alberghiera e turistica di Isola,

Via Brigate, d’Oltremare 7, Isola.
Parteciperanno all’evento l’Orchestra di fiati di Isola, il Coro maschile di 

Isola, il Coro Maschile di Lopar, il Coro femminile Sinji Galeb dell’AP Isola 
e gli alunni delle scuole elementari Livade e Dante Alighieri.

Terra’ il discorso ufficiale il Sindaco del Comune di Isola, 
il dott. Tomislav Klokočovnik.

Saremo lieti della vostra presenza, 
dott. Tomislav Klokočovnik, Sindaco di Isola

MANDRAČ je tednik Izolanov
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elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si
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Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

Po besedah Jamnikove, je delovanje 
Zvezdic za te otroke nenadomestljivo in 
zato bodo poskušali s prostovoljnim de
lom aktivnost tudi nadaljevati, vendar ne 
morejo od prostovoljcev zahtevati tistega, 
kar sicer lahko opravijo doslej zaposleni. 
Ob tej priložnosti so novinarjem pred
stavili vsebino odprtega pisma s katerim 
pozivajo občinske svetnike in svetnice, 
naj končno že prenehajo s tem politič
nim bojem in sprejmejo proračun za leto 
2008, saj je ogroženo delovanje cele vrste 
organizacij, med drugim tudi Rdečega kri
ža. Žal pa, ravno tako kot Rdeči Križ tudi 
DPM Izola ne more pričakovati pomoči 
„z ulice", saj je staršem nekaterih otrok, 
ki dneve preživljajo v njihovih prostorih, 
prav malo mar kar se z njimi dogaja.
V Zvezdicah upajo, da bodo proračun kon
čno sprejeli na proračunski seji 15. maja, 
saj bi na ta način lahko še pravočasno 
preklicali sklep o teh odpovedih. Omenila 
je tudi možnost, da bi DPM Izola dobila 
svoje mesto v proračunu, vendar ne kot 
društvo, saj glede na število zaposlenih 
presegajo običajno število zaposlenih v 
društvih. Radi bi se pogovorili o tem, da 
bi postali del kakšnega javnega zavoda 
ali pa da bi ustanovili lasnega in delovali 
kot posvetovalnica za otroke vseh treh 
izolskih osnovnih šol. a.m.

Pojasnilo župana
V zvezi s financiranjem Društva prijate
ljev mladine so iz urada župana sporočili:

V zvezi s financiranjem Društva prijate
ljev mladine, bo Župan Občine Izola, dr. 
Tomislav Klokočovnik, rešil nastalo situ
acijo nemudoma po sprejetju proračuna 
Občine Izola za leti 2008 in 2009. Spreje
ti proračun je namreč pogoj za dokonča
nje razpisa za sofinanciranje programov 
za otroke in mladino v Občini Izola za 
leto 2008 in za dodelitev sredstev. Na 
omenjeni razpis je prispelo 46 vlog, od 
katerih so bili vlagatelji nepopolnih vlog 
pozvani k dopolnitvi, neustrezne vloge 
pa so bile zavrnjene. Celotna okvirna 
vsota razpisanih sredstev je 115.594,00 
EUR, od tega je za programe za mladino 
načrtovanih 54.678,00 EUR, za progra
me za otroke pa 60.916,00 EUR.
Hkrati bodo dokončani tudi javni razpisi 
za sofinanciranje programov na področ
ju družbenih dejavnosti v Občini Izola 
za leto 2008 za področja kulture, social
nega varstva, zdravstvenih dejavnosti in 
programov, ki niso predmet drugih raz
pisov v Občini Izola.

Proračun

Odprto pismo izolskim občinskim 
svetnicam in svetnikom

Spoštovani!
Društvo prijateljev mladine Izola že 
od leta 2001 izvaja program poime
novan »Zvezdice«, katerega smo z 
začetkom leta 2006 občutno razširi
li. Društvo izvaja program socialno 
pedagoške pomoči, varstvo otrok 
med vsemi šolskimi počitnicami, 
dnevni center za osnovnošolske 
otroke, program šole za starše in 
program dejavnosti za predšolske 
otroke in njihove starše. Programe 
izvajajo štirje zaposleni in prosto
voljci, ki se vključujejo individual
no z raznimi dejavnostmi in delav
nicami.
Financiranje izvajanja programov je 
do sedaj potekalo v večjem delu pre
ko občinskega proračuna, približno 
tretjino sredstev pa pridobijo člani 
društva preko donacij, javne dražbe 

j in sponzorstva.
: Vsako leto smo nestrpno pričakovali 
I izredno sejo občinskega sveta, na ka- 
i teri ste odločali o proračunu za teko- 
i če leto, saj smo finančno odvisni od 
i vsakoletnega temeljnega akta občine.
; Vedno je bil prisoten manjši časov- 
j ni zamik - sprejem v tekočem letu,
: a smo, z vednostjo, da bo proračun 
’ sprejet, potrpeli.

V letošnjem letu je situacija drugačna.
| Bližajo se prvomajski prazniki, vede- 
! nje ali bo proračun sprejet ali ne, pa je 
j nekje v daljavi.

V začetku leta 2008 je bil objavljen 
razpis s strani Občine Izola, na ka
terega smo se tudi letos s svojimi 
programi prijavili. Sam zaključek 
oziroma sama dodelitev sredstev pa 
je odvisna od sprejema proračuna.

! V svojih programih, s katerimi ste 
prepričali volivce, da ste vredni zau- 

: panja in naziva občinska svetnica in 
: občinski svetnik, ste vsi - brez izjeme 
; - podpirali tudi socialne in društvene 

aktivnosti.
Agonijo, v kateri smo se znašli, saj 
v letošnjem letu nismo nobenemu 
od zaposlenih izplačali še niti ene 
plače, rešujemo z odpovedjo de
lovnih razmerij iz poslovnih (eko
nomskih) razlogov. Vsekakor pa to 
ni rešitev za izvajanje programov, niti 

; nismo prepričani, da zaprtje delavnic 
podpirate.

; Nesprejetje proračuna je vaša legiti- 
: mna pravica. Sama podpora oziroma 
| ne-podpora k predlogu pa pušča po

sledice v družbi. Nismo edini, smo 
pa prvi, ki smo se odločili za pismo 
občinskim svetnicam in svetnikom, 
s katerim želimo opozoriti na to, 
kako vaša dejanja oziroma ne-deja- 
nja vplivajo na življenja v Izoli. Mo- 

i goče je za nekatere proračun kot tak 
i le kup papirja s številkami, za nas in 

še nekatere druge pa je podlaga, da la- 
: hko delamo, se razvijamo in nudimo 

otrokom in Izoli to, kar potrebujejo.
; S tem pismom želimo opozoriti na 
: posledice, ki jih prinašajo vaša ravna- 
! nja in vas pozivamo, da premislite ali 
j je to tisto kar želite sami in kar vsi, 
: ki nam je Izola pri srcu, pričakujemo 
j od vas.

Sprejmite proračun za leto 2008!

Predsednica DPM Izola 

Ana Jamnik
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Seja, ki bo ali 
seja, ki je ne bo?
Danes, v četrtek 24. aprila, naj bi se vendarle zgodilo to, kar se v Sloveniji ne dogaja prav pogosto, 
če se sploh že je kdaj zgodilo. Dvanajst svetnikov izolskega občinskega sveta je namreč sklicalo 
14. redno sejo Občinskega sveta. Pred tem so sklicali 13. sejo, ki pa jo je že sklical župan, zato so 
tokrat sklicali 14. sejo z dnevnim redom, ki je pravzaprav del 13. redne seje. Strokovne službe in 
župan, ki so že zavrnili 13. sejo so včeraj zavrnili tudi sklic 14. seje občinskega sveta.

SD POJASNJUJE

Seveda gre za nevsakdanji dogodek, ki 
nima posebne prakse v slovenskem poli
tičnem življenju, zanimivo pa je, da so v 
sklicu zapisano, da so svetniki v poslov
niško določenih rokih od župana Izole 
zahtevali, da skliče sejo in mu postavili 
rok 7 dni da sklic opravi sam. Ker tega ni 
storil in tudi na poziv ni odgovoril so sklic 
izvedli sami. Ker pa so bili brez tehnične 
in strokovne podpore je pri pisanju priš
lo do napake in so pomotoma sklicali 13. 
sejo. Hkrati so se odločili za poenostavitev, 
zato so umaknili prvih pet točk dnevnega 
reda: poročila Vrtca in knjižnice ter kon
cesionarja Stavbenika servisne storitve ter 
informacijo o hitri cesti Jagodje - Lucija.

Župan zavrnil sklic seje
Iz Urada župana smo v sredo popoldne 
prejeli naslednje sporočilo za javnost:
Odločitev župana glede sklica 14. redne 
seje s strani dela svetnikov občinskega 
sveta
Župan Občine Izola, dr. Tomislav Kloko
čovnik, je svetnike Občinskega sveta Ob
čine Izola obvestil, da sklic seje s strani 12 
svetnikov ni mogoč, saj ni v skladu z 20. 
členom Poslovnika občinskega sveta Obči
ne Izola. Zaradi tega je obvestilo o sklicu 
14. redne seje 12 podpisanih svetnikov 
brezpredmetno in ga vodstvo občine za
vrača v celoti.

Kaj pravi 20. člen
Seje občinskega sveta sklicuje župan. 
Župan lahko za vodenje seje pooblasti 
podžupana.
Župan skliče sejo na lastno pobudo, mora 
pa jo sklicati po sklepu občinskega sveta 
ter na zahtevo nadzornega odbora, naj-

Podpismi Občinski svetniki in sveuiiee 
Občinske«! sveu OK ine hoti

Izola. 16. april 2<X/tt 

Oblin. Izola - C nonne di boia 

Sončno nabrežje *

Spodai podpisani »hčmaki svetniki in -vcm« ve. nhvričamo, U» je pn sklicu seje. a katm.fi 
smo pred tem v skladu z 20. členom Poslovnika Občine Izola neuspeino zalile vali. da Ha opravi 
Zupan i Zbirne Izola. peiUo <k> napake, ki jo « leni obvestilom odpravljamo m ac vam zaiyc

Pravilen naslov sklica je

SKUCLJIMO ti. REDNO SEJO OBČINSKEGA SVETA OBČINE 1701 A

V poslov neU.n doksbaob n*ib eno od Zupana t Pv'ine Izola zahtevali, da skliče sejnin mu v skladu 
« poslovnikom m zakieavn postavili rok 7 det da vilic opravi sam. Ker leju m »vil m tudi no 
poziv sploh m odjjinonl. smo sklic Izvedli sumi ko pa smo bili brez Imkrtnckoli lebmčnc m 
strokovne polipi ve občinskih «luZb.je prillo pisanju vabila do omenjene napake.
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manj četrtine svetnikov ter na zahtevo 
predstavnikov Italijanske samoupravne 
narodne skupnosti v občinskem svetu 
glede zadev, ki se nanašajo na uresničitev 
posebnih pravic italijanske narodne sku
pnosti. Pisni zahtevi za sklic seje občin
skega sveta mora biti priložen dnevni 
red in gradivo.
Župan mora sklicati sejo občinskega sveta 
na pisno zahtevo oziroma po sklepu ob
činskega sveta iz drugega odstavka tega 
člena. Zupan lahko dnevni red dopolni z 
novimi točkami.
Če župan seje ne skliče v sedmih (7) 
dneh po prejemu pisne zahteve, jo la
hko skliče (j o) podžupan ali svetniki, ki 
so jo zahtevali.
Kje so tokrat zagrešili napako sklicate
lji, nismo izvedeli, zato tudi ne vemo ali 
seja bo ali pa bodo vse začeli znova.

(DM)

»Zaradi pristranosti in tendencioznosti 
članka “V Izoli bi se skoraj zgodila svetniš
ka revolucija”, ki je bil objavljen v prejšnji 
številki Mandrača, želimo razjasniti nekaj 
stvari glede aktualnega dogajanja v občin
skem svetu. Dolžnost občinskih svetnikov 
je ta, da na sejah občinskega sveta spre
jemamo odločitve, ki so pomembne tako za 
celotno občino kot za vsakega občana in 
občanko posebej. Enako mora ravnati tudi 
župan, ki je dobil mandat samo zato, da bi 
z vsemi močmi skrbel za uresničevanje do
brobiti Izolank in Izoianov.

Potem, ko je župan zelo nezrelo in nezako
nito prekinil sejo občinskega sveta, nam ni 
preostalo drugega, kot da smo od njega za
htevali, da sejo nadaljuje v ponedeljek po 
prekinitvi. Ker tega ni storil, smo uporabili 
pravico, ki nam jo dajeta Poslovnik občin
skega sveta in Zakon o lokalni samoupravi 
(v nadaljevanju ZLS), ki v 35. členu med dru
gim pravi naslednje: “Župan mora sklicati 
sejo občinskega sveta, če to zahteva naj
manj četrtina članov občinskega sveta, seja 
pa mora biti v petnajstih dneh potem, ko 
je bila podana pisna zahteva za sklic seje." 
Tudi tokrat se župan ni odzval in morali smo 
uporabiti pravico, ki nam jo dajeta Poslov
nik in ZLS v nadaljevanju prej omenjenega 
člena: “Če župan seje občinskega sveta ne 
skliče v roku sedmih dni po prejemu pisne 
zahteve, jo lahko skličejo člani občinskega 
sveta, ki so zahtevo podali. Zahtevi za sklic 
seje občinskega sveta mora biti priložen 
dnevni red."
Šele sedaj je župan štel za potrebno, da me
dijem (ne pa občinskim svetnikom) sporo
či, da je “naša” seja “nezakonita”, ker smo 
sklicali 13. sejo, ki jo je že sklical on sam in 
ker smo uporabili del “njegovega” dnevnega 
reda, razen tega pa naj bi bili “nezakoniti” 
tudi predlogi odlokov, ki smo jih z že izvede
nim glasovanjem uvrstili na dnevni red seje 
27. marca, češ da jih lahko predlaga samo 
župan. Res je, da smo ob pisanju vabila za 
sklic seje naredili napako, ki pa smo jo s 
popravljenim vabilom že odpravili (šlo je 
za sklic 14. in ne 13. redne seje in tudi toč
ke, ki jih je na 13. redno sejo uvrstil župan, 
smo umaknili z dnevnega reda).
Ko pa govorimo o “zakonitosti” ali “nezako
nitosti” odlokov, ker smo jih vložili svetniki 
ne pa “edini pooblaščeni” župan, pa naj na
vedemo samo nekaj zelo jasnih razlag:
L Odlok o spremembah in dopolnitvah 
odloka o ureditvi statusa javnega podjetja 
Komunala Izola d.o.o. - Azienda pubblica 
Komunala Isola s.r.l., ki ga je v obravna
vo vložila svetniška skupina SD, ni odlok 
o ustanovitvi javnega podjetja. Sprejet je 
bil namreč leta 1995 pod naslovom Odlok o 
organiziranju javnega podjetja “Komunala 
Izola” d.o.o. Lansko leto je župan predlagal 
občinskemu svetu v sprejem Odlok o spre
membah in dopolnitvah odloka o ureditvi 
statusa javnega podjetja Komunala Izola 
d.o.o. - Azienda pubblica Komunala Isola 
s.r.l, ki ga je ta tudi sprejel, ker nismo vede
li, da predlagane spremembe niso zakonite. 
Tako nam ni bilo pojasnjeno, da so pristoj
nosti PROKURISTA, ki je bil uveden s temi 
spremembami, v nasprotju z Zakonom o 
gospodarskih družbah, zlasti zato, ker je 
v tem odloku predvideno, da prokurist de
jansko nadomesti direktorja s pooblastili, 
ki jih prokurist ne more in ne sme imeti. 
Župan je zlorabil našo dobro vero in se po 
zavrnitvi imenovanja direktorja JP Komu
nala izognil imenovanju vršilca dolžnosti in 
tudi ni ponovil razpisa za direktorja, tako da 
je edino izolsko javno podjetje že leto dni 
brez direktorja in od tedaj deluje nezakonito.

Svetovalka pojasnjuje

Na vprašanja iz Mandrača in drugih medijev je danes la
hko odgovarjala le svetovalka župana, Monika Sečnik, 
ki je pojasnila, da so sklicatelji seje premalo natančno 
pregledali poslovnik občinskega sveta in so zato ravnali v 
nasprotju z 20. členom poslovnika.

Glede na lastno prepričanost in izpričano doslednost 
in spoštovanje sprejetih postopkov in ravnanj s strani 
izolskih občinskih svetnikov morajo župan in stro
kovne službe zagotoviti ravnanje v skladu z veljav

nim poslovnikom občinskega sveta.
Sklicatelji so, po Sečnikovi, dobro seznanjeni, da je proračunska seja 
sklicana za 15.5.2008, nato pa bo čas tudi za nadaljevanje 13. redne seje, 
saj pred proračunsko sejo enostavno ni prostega termina 
V nadaljevanju pa smo tudi izvedeli, da se župan tako sklicane seje ne 
bo udeležil, ker jo zavrača, saj ni vskladu s poslovnikom, prav tako naj 
se seje ne bi udeležili drugi občinski svetniki. Sklicatelji bodo, ob vseh 
formalnih težavah imeli še nekatere čisto tehnične težave, saj bo sejna 
soba na Kristanovem trgu zakljenjena.
In kaj če bo dvanajst svetnikov sejo vendarle izpeljalo?
‘V kolikor bi do nezakonite seje vendarle prišlo, bo župan vsekakor mo
ral ukrepati v smislu zakonitosti sprejetih sklepov,” smo izvedeli. To pa 
razumemo predvsem tako, da je župan tisti, ki podpiše sprejete sklepe, 
saj zanje tudi odgovarja in jih mora uresničevati, malo možnosti pa je, 
da bi župan podpisal sklepe, ki so bili sprejeti na seji, ki jo zavrača.

Ker je jasno, da župan nima namena vzpo
staviti uprave podjetja v skladu z zakonom, 
smo prisiljeni ukrepati sami in smo zato tudi 
vložili spremembe odloka. Z naše strani za
gotovo ne gre za “apetite po obvladovanju 
tega javnega podjetja zaradi obilice ob
činskih sredstev, ki jih obrača”, kot se je 
zapisalo avtorju (DM). Kot vse kaže, pa se 
zdi avtorju popolnoma normalno, da podje
tje obvladuje nekdo, ki mu občinski svet ni 
podelil mandata, ampak si je obvladovanje 
prilastil na osnovi nezakonitega odloka in 
popolnega ignoriranja zakonitih postopkov 
imenovanja direktorja.
2. V svetniški skupini SD štejemo kot nujno 
tudi sprejetje Odloka o začasnih ukrepih 
za zavarovanje urejanja prostora za ob
močje prostorskih ureditvenih pogojev 
(PUP) za podeželje občine Izola. Kar nekaj 
naših prebivalcev je opazilo, kaj se je začelo 
dogajati z gradnjami na našem podeželju. 
Med drugim je bila na občini prijavljena ne
dovoljena gradnja v starem Jagodju, obenem 
pa smo izvedeli, da je gradnja nadomestnih 
objektov, ki daleč presegajo velikost pr
votnega objekta v odloku o PUP podeželje 
možna in dovoljena. Niti občinska uprava 
niti podžupan, zadolžen za gradbene zade
ve, nista reagirala, torej nista niti prijavila 
črne gradnje, kaj šele, da bi poizkusila zau
staviti za naše podeželje odločno predimen
zionirano gradnjo nadomestnih objektov, 
ki jo naš zastareli odlok omogoča. Odločili 
smo se predlagati ukrep, ki bo do sprejema 
občinskega prostorskega načrta preprečil 
zlorabe na našem podeželju. Razlaga župa
na, da gre za prostorski izvedbeni akt, ki ga 
lahko predlaga samo župan, ne drži: predla
gani odlok ni prostorski akt, saj ga zakon ne 
šteje mednje.
Skratka: župan mora razmisliti, ali bo še 
naprej onemogočal izvajanje lokalne samo
uprave v Izoli, ali pa bo pripravljen začeti z 
normalnim, zakonitim delom, usmerjenim 
zgolj in samo v dobro Izolank in Izoianov v 
sodelovanju z občinskim svetom. V prete
klosti smo bili navajeni, da smo se o načr
tih, pomembnih za Izolo, dogovarjali in na 
koncu vedno dogovorili. Ni šlo za pregla
sovanje, ni šlo za prevladovanje, ampak za 
iskanje dogovora o tem, kaj je za Izolo bolj in 
kaj manj pomembno: tako smo naredili pri 
gradnji italijanske šole, zdravstvenega doma, 
selitvi knjižnice, gradnji čistilne naprave, 
šole v Livadah, pomožnih nogometnih igri
šč, igrišča v Jagodju, Birbe I in II in pri celi 
vrsti drugih projektov.«

Svetniška skupina Socialnih demokratov

Vse ima svojo mero

Tudi pravice urednika niso nad 
pravicami bralcev, zato se bom, 
kot avtor teksta, ki je služil za ta 
slavospev dogovarjanju in skrbi za 
zakonitosti, vzdržal vsakega ko
mentarja. Morda bom zapisal v od
govor besedo ali dve v naslednjem 
Mandraču, tokrat pa le namig, da 
bi v zadnjem odstavku lahko do
dali še nekaj primerov “vzorčnega 
dogovarjanja med vsemi Izolani”. 
Recimo tistega, ki smo mu bili priče 
ob posegih na svetilnik, ob sogla
sjih za traso hitre ceste čez dolino 
Pivola, ob predlogih za pozidavo 
hriba pod bolnico, ob dogovarjanju 
za pozidavo Arga, ob načrtovanju 
pozidave doline pod Belvederjem, 
ob načrtovanju kulturnega doma, 
mladinskega centra, spomenika ob 
mandraču in še bi se kaj našlo.
Pa se bom raje vzdržal, čeprav je 
res, da je treba sprenevedanju in 
lažem enkrat narediti konec.

D.M.
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da pod pogojem, da bo proračun spre
jet. Če bi proračun bil sprejemljiv in

Kaj se skriva za nasmeškom

Nekajkrat zapored sem prebral svoje 
pismo v Mandraču, na katerega se od
ziva gospod Klokočovnik. Ob še tako 
pozornem branju v njem nisem zasle
dil nobene laži. Nepotrebnega trošenja 
proračunskega denarja za kič, ure, avto
busne postaje, furlanske teče ni mogoče 
prezreti, saj so fizično prisotne v Izoli. 
Da je bil paviljon v parku Pietro Coppo 
črna gradnja, so pisali vsi časopisi. In 
še in še je materialnih dokazov. Samo 
palme “pogrešamo”, pa te verjetno nek
je prezimujejo - pa ne zastonj. Osvet
ljene oljke z mačehami in podivjanim 
ohrovtom pod njimi so na vseh mož
nih prostorih v Izoli. Kot občan pa sem 
prepričan, da imam pravico oglasiti se 
ob neracionalni porabi vsaj po mojem 
mnenju javnega denarja. Ce bi bil to 
denar gospoda Klokočovnika, gospoda 
Vitezice ali županovega brata se seveda 
niti približno ne bi oglasil. Pa tudi ta
krat bi obmolčal samo, če bi to počeli 
na svojih zemljiščih in ne na javnem 
prostoru.
Kar se pa tiče diskreditacije gospoda 
Klokočovnika kot osebe in župana, res 
nisem kriv, saj to on sam s svojimi de
janji počne najbolj uspešno. Res škoda, 
saj bi lahko ostal spoštovani kirurg.
Pa še o arbitrarnem razdeljevanju sred
stev za društva, ki ga očita Bredi Pečan. 
Breda Pečan je podpirala VSA društva, 
posebej pa tista, ki imajo dolgo tradici
jo, v kateri so se pokazala kot družbe
no koristna in predstavljao pomemben 
del izolske civilne družbe. Financiranje 
takih društev, ki delujejo v javnem in- 
tersu, bi moralo biti sistemsko urejeno, 
ne pa, da so odvisna od dobre volje tre
nutne oblasti in razpisov nenaklonjenih 
uradnikov. Gospod Samotorčan in še 
nekateri drugi svetniki so tako rešitev 
predlagali že lani, pa za nekatere ni bila 
sprejemljiva. Le zakaj?
Razpisno komisijo imenuje župan. 
Tako lahko zagotovi navidezno transpa
rentnost, seveda pa odloča on oziroma 
njegovi bližnji sodelavci.
V oddaji “Izostritev” na TV Koper - Ca- 
podistria, je gospod Klokočovnik pove
dal, da se zaveda pomena teh društev 
in da se zavzema za financiranje, seve-

pripravljen drugače, bi bil že zdavnaj 
sprejet. Ergo: za to, da društva nima
jo denarja, ni kriv on kot predlagatelj 
proračuna ampak svetniki, ki le-tega v 
predlagani, za njih nesprejemljivi obli
ki, niso pripravljeni sprejti. In zopet so 
krivi drugi in ne predlagatelj.
Če bi v fazi priprave k sodelovanju po
vabil vsaj stranke, ki so ga v povolilnem 
času podpirale in z njimi vskladil pred
log proračuna, bi bil ta že sprejet. Zato 
je za nesprejem proračuna kriv tisti, ki 
se ni pripravljen pogovarjati, dogovarja
ti in pogajati - torej predlagatelj.
Ko pa na koncu svojega pisanja napiše, 
da bo zadevo prepustil drugim, za to us
posobljenim in pooblaščenim, mu mo
ram povedati, da me ni nič strah.
Rad pa bi ga opozoril, da bo moral 
stroške odvetnikov in evenetualnih tožb 
nositi sam, saj z nejgovimi osebnimi 
zadevami nima občinski proračun no
bene zveze. En župan je bil na sodišču 
oproščen obtožbe, da je uporabil prora
čunski denar za zasebno tožbo - zaradi 
nevednosti! Zato ta izgovor tu ne pride 
več v poštev, saj moje opozorilo šteje 
kot javno opozorilo, da se vsaj v Izoli 
nihče več ne bo mogel izgovarjati na 
“nevednost".
V enem od Žurnalov, ko je bilo govo
ra o odvetniških stroških treh obalnih 
občin, je novinarka sklepala, da je tako 
visoka poraba sredstev(cca. 83.000 ) v 
letu 2007 za ta namen v občini Izola po
sledica povolilnih pravdanj. Stroški tako 
Brede Pečan kot Tomislava Klokočovni
ka za odvetniške storitve prav gotovo ne 
spadajo v breme proračuna, razen stroš
kov odvetnika, ki ga je najel občinski 
svet. Da bi odpravili dvom o pravilnosti 
in namenskosti porabe javnega denarja, 
bi bilo prav, da Nadzorni odbor opravi 
pregled porabe sredstev za odvetniške 
stroške in objavi rezultate pregleda ter 
tako odpravi dvom, ki se je že pojavil v 
javnosti in ni bilo opaziti, da bi ga kdo 
demantiral.
Pa še za konec: Mislim, da Izolankam 
in Izolanom ni potrebno v oklepaju po
jasnjevati, da sem mož Brede Pečan, saj 
oni v pretežni večini to vedo, sam pa 
sem tudi ponosen na to.

Alojz Pečan
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Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet 
enoletnic....

Dragemu (dobesedno?) Gradu!

Darko, si tudi ti postal kalimero ali si res 
tako »duro« za razumet? Še enkrat: »Ne 
bom odstopil, razen če hkrati odstopi 
še enajst svetnikov in župan!«. To pa bi 
bilo kar enostavno, glede na to, da si se 
večkrat pohvalil, da ti itak slepo sledijo. 
Čas, ki ga zapravljaš za pisma z vedno 
enako vsebino in podtalno prepriče
vanje, raje uporabi za konkretno delo 
na občini. Potem ko smo te sprejeli in 
izkazali gostoljubnost, se namesto z 
delom že ukvarjaš s tem, kako bi doma
čine »«metal s hiše«. Ma poglej se malo 
in oceni svoje delo. V zadnjem letu dni 
je napredovalo samo tvoje premoženje 
(podjetja, avto, čolni...) medtem ko si 
Izolo spremenil v »Blatni dol« (tako si 
jo krstil v enem svojih sestavkov). Glede 
na to, da si vajen selitev, bo najbolje, da 
se pobereš kar ti. To bo še najlažje in 
najbolj učinkovito. Pa še v IJN se bodo 
bolje razumeli.
In prosim te, ne izgubljaj dragocenega 
časa z iskanjem večine. Večina je! Dva
najst svetnikov šteje in sram te je lahko, 
ker županu ne dovoliš, da ji prisluhne. 
Se bojiš zase ali za svoje »biznise«? Slej 
ko prej te bo tudi on »prečkal«. Ali... 
Morda pa imata oba roko v marmela
di?!?

Aleksander Krebelj, IJN

V POLITIKI NI ELITE

Jezdec pred mnogimi ovirami
Še preden je dr.Klokočovnik zase
del županov prostor je bilo možno 
predvideti, kaj bo sledilo.
Pred časom sem v dnevnem tisku 
objavil moje razmišljanje z na
slovom: Elite ni v politiki. Nave
del sem, da je elita na univerzah, 
kulturi,zdravstvu,šolstvu, med knji
ževniki, na bankah, med novinarji,v 
uspešnem gospodarstvu in še kje. 
Zapisal sem tudi, da je morda bolje, 
da elita ostaja tam kjer je. Naj ne 
hodi v politiko.
Morda bi danes k tistemu tekstu do
dal še nekaj vrstic. In sicer nasled
nje:
Če se v politiki pojavi nekdo izmed 
uspešnih, vrhunskih strokovnjakov, 
se jim pogosto dogaja to, kar se do
gaja dr. Klokočovniku. Četudi bi 
izolski župan imel za svoje profesi
onalne sodelavce vrhunske strokov
njake na področju vodenja občin 
in državne uprave, bi mu se najbrž 
dogajalo isto.
Zakaj?
Ko vrhunski strokovnjak iz sfere 
elite (kar profesor dr. Klokočovnik 
nedvomno je) pride v politiko, nuj
no trči na povprečnost, ki je pogo
sto ovira novim idejam, drugačnim 
videnjem razvoja. Težave se še stop
njujejo, če je v politiki preveč tistih, 
ki jih politika preživlja. V politiki je 
ena hujših ovir, da pogosto padajo 
vse moralne pregrade. Tisti politiki, 
ki to dejstvo težko sprejemajo, težko 
uresničujejo svoje ideje, programe. 
Ne vem, kakšne vrste jezdec je izol
ski župan. Ali bo lahko preskočil 
tudi to pregrado?

Ado Butala, Izola

■■■■■■■■■■■■■■■■■

Izola - otok česa ?

Saj ni res... a žal je!...
bi lahko rekli ob vsem, kar nam 
vsiljuje občinski svet Občine Izola 
v povezavi z občinskim proraču
nom in sploh s svojim delovanjem 
v zadnjem času. Priče smo namreč 
lahko občasno naravnost pobalin
skemu, neresnemu in neodgovor
nemu obnašanju posameznikov 
in posameznic, ki se ne menijo za 
posledice svojega ravnanja, ki za to 
prejemajo celo plačilo iz proračuna. 
Plačilo za neodgovorno, netranspa- 
rentno in nenadzorovano trošenje 
proračunskega denarja in upravlja
nje s premoženjem občine.
Ali je res občina Izola ena tistih, ki 
je izgubila vse varovalke, ki naj bi jo 
varovale pred zablodami “izvolje
nih izbrancev” v občinskem svetu? 
Očitno da, kajti to kar počne dvanaj
sterica z bivšo županjo Bredo Pečan 
na čelu, presega vse meje še spreje
mljivega. Kaj Ustava in kaj volitve?! 
Tu so očitno stvari obrnjene na gla
vo. Poslovnik občinskega sveta, sta
tut, odloki in drugi s strani občinske 
oblasti proizvedeni in sprejeti akti, 
očitno omogočajo absolutno oblast 
nad vsem, kar obstaja v mejah ob
čine. Seveda ne vsem, temveč le iz
branim. In za te izbrane ne veljajo 
ne Ustava in ne zakoni.
Očitno je bilo skoraj desetletje vla
davine Brede Pečan dovolj, da je v 
Izoli pod krinko “demokracije” bil 
uveden sistem, ki še najbolj spomi
nja na fevdalizem.
Občinska oblast v Izoli že lep čas 
ne deluje v dobro Izole in izolanov, 
temveč znotraj nje posamezniki in 
skupine z vsemi sredstvi bijejo boj 
za prevlado in oblast. Glede na do
gajanje in informacije je priti do 
oblasti in preko nje do proračunske
ga denarja edini cilj bivše županje 
in njene dvanajsterice.
Nadzorni odbor, tisti organ občine, 
ki bi moral že davno ukrepati glede 
na svoje poslanstvo in na zakone, 
ne reagira in ne ukrepa ? Žal o njem 
in njegovem delu lahko v Izoli go
vorimo tako, kot o že davno poginu
li, usmrajeni ribi, ki je tako ali tako 
bila slepa... Kot da ta organ v Izoli 
sploh ne obstaja!
In tako (in tudi zato) zlagoma v 
Izoli laži postajajo resnica in razvoj 
občine se usmerja, ne v dobro ob
čanov, temveč v smeri osebnih in
teresov posameznikov občinskega 
sveta in njihovih lobijev, prikritih 
pod zvenečimi imeni “demokratič
nih” strank.
Ni mi znano zakaj župan dr.Tomislav 
Klokočovnik za razrešitev zapletov 
ne uporabi mehanizmov, ki mu jih 
nudi Zakon o lokalni samoupravi in 
to predvsem 32., 32.a in 33. člen. 
Utemeljitev in razlogov za ukrepanje 
v navedeni smeri je nebroj, povsem 
jasno pa je, da nadzorni odbor ne 
opravlja svoje vloge v skladu z zako
nom, način dela in odločanja občin
skega sveta je (tudi zato) rizičen in 
skrajno nestrokoven, kar predvsem 
velja tudi za občinski proračun. 
Podpisani zato župana pozivam k 
ukrepanju na način, kot mu to nala
ga in omogoča zakon, dokler je (če 
sploh je) še čas.

mag. Mitja Podgornik



Četrtek, 24. april 2008, št. 755

Upokojenci in politika

Posvet upokojencev s pridihom 
predvolilnega boja
V petek 18. maja je bila v prostorih Hotela Delfin Okrogla miza na temo “kvaliteta življenja v 
domovih za starejše. Na posvetu je bilo kar 160 upokojencev iz Južnoprimorskih občin in šte
vilni povabljeni gosti. Kritičnih misli je bilo veliko več kot pohval, rešitev malo manj, predvolil
nih obljub pa tudi kar nekaj.
Na posvetu so, poleg številnih prisotnih upo
kojencev iz cele Južne Primorske, sodelovali 
tudi: Marjan Pavlič, predsednik PZDU Južne 
Primorske, Marija Perkovič, direktorica Cen
tra za socialno in svetovalno delo Koper, Anka 
Stojič, direktorica Centra za socialno in sve
tovalno delo Izola, Ljubo Klanjšček, direktor 
Doma upokojencev Izola, Dušan Vodopivec, 
direktor Obalnega doma upokojencev, Miha 
Pogačar, direktor Doma upokojencev Sežana, 
Breda Pečan, poslanka Državnega zbora, Aleš 
Kenda z ministrstva za delo, dom in soc. zade
ve, zadolžen za varstvo starejših, predsednica 
ZDUS-a, Mateja Kožuh Novak in župan občine 
Izola, prof. dr. Tomislav Klokočovnik.

Za uvod v » Okroglo mizo « je nastopil 
ŽePZ "Sinji galeb" DU Izola, pod vod
stvom zborovodkinje Eneje Baloh nato 
je sledil je pozdravni nagovor župana 
občine Izola in predsednika pokrajinske 
zveze. Iz razprav, ki so sledile, pa pov
zemamo nekatere zanimive misli: 
Dušan Vodopivec (dom upokojencev 
Koper): »Dom deluje 25 let. V domu 
je četrtrina moških. Veliko pozornost 
posvečamo kakovosti življenja staros
tnikov, čeprav je težko zagotoviti ustre
zno vlogo vsem prosilcem. Prioriteta je 
pomoč, ki jo potrebujejo bolniki, ko so 
odpuščeni iz bolnice iz negovalnih od
delkov. Mi nismo več Dom za staros
tnike, ampak postajamo negovalni od
delek bolnice. Predvideva se izgradnja 
depandans za nego. Imamo čez 200 ča
kajočih. Čakalne dobe so dolge. Okrog 
1 leto za nujne primere«.
Miha Pogačar (Sežana): «Imamo 19% 
starejših od 65 let na 24.000 prebival
cev. Imamo razdelan sistem policen
tričnosti. Teritorij - od Komna, Pivke, 
Divače in Kozine. Zadovoljujemo vse 
potrebe. Pritisk na dom ni velik. Na dr
žavnem nivoju pa se ne moremo dogo
voriti za prioritete na področju starajoče 
se generacije.
Ljubo Klanjšček (Izola): »Zadnjih 25 
let se je breme porazdelilo tudi na so
sednje občine saj imamo po tretjino ob
čanov v vsakem Domu. Čakalna doba 
je od nekaj mesecev do 1 leta.

Ministrstvo ima seznam čakajočih, ki 
presega številko 300. Problemi so res 
pereči. Kar 36% oskrbovancev pride 
k nam direktno iz bolnice, 20% le teh
čaka doma.

Imamo že 160 stoletnikov
A. Kenda (ministrstvo): »Strategija do 
leta 2010 je Strategija varstva starajoče 
se generacije. Do leta 1997 se je gradilo 
domove. V tem obdobju beležimo malo 
rojstev, je pa starostnikov vse več. V 
devetdesetih smo imeli 40 stoletnikov, 
danes jih je že 160. Zazreti se moramo v 
sedanjost in prihodnost. Razvijati mora
mo oskrbovana stanovanja in pomoč na 
domu. Sožitja med generacijami ni več. 
To je top tema v Evropi. Tega je malo. 
Mladi ne smejo misliti, da je to izven 
njih.
M. Perkovič (Center Koper): » Delež 
starejših, ki so odvisni od drugih ljudi 
je majhen. Razvija se pomoč na domu 
v zadovoljivem obsegu. Cilj je ostati čim 
več časa doma. Ne smemo pa pozabiti, 
da ima najstarejša generacija najnižji 
dohodek in so mnogi na pragu revšči
ne.
B. Pečan: » Na ravni državnega zbora 
ne morem povedati nič. Vlada izvaja in 
tudi sprejema vse odločitve. Zelo po
membna je vzgoja mladih. Medgenera
cijsko sožitje je treba razviti do te mere, 
da ne bodo starejših pošiljali v domove, 
ampak jih čim dlje zadržali doma. Ne
govalni oddelki po domovih so vse šte
vilčnejši, saj zajemajo najmanj 40% 
kapacitet.

Dom upokojencev ni več mesto druže
nja in srečevanja. Osnovna skrb za sta
rejše bi morala biti v lokalni skupnosti. 
Mateja Kožuh (ZDUS): »Niste povedali 
bistvenega - cene v domovih, ki znaša 
14 Eurov dnevno. Vedno več je upoko
jencev z nizkimi dohodki. Apelirati je 
treba na državni zbor, da se ne vlaga v 
privatne domove. 60 % starejših ne gre 
rado v domove, ker vedo, da gredo v 
čakalnico za smrt. Država ima denar 
za gradnjo domov. Poslanci in vlada pa 
so vedno bolj v rokah kapitala in se ne 
menijo za malega človeka. Mi -civilna 
družba - moramo postaviti zahteve, da 
nam prenehajo zmanjševati pokojnine. 
Razviti moramo medsebojno pomoč.

Ivan Bizjak (predsednik Seniorjev):
»Nisem prejel vabila za to okroglo mizo 
in ne strinjam se, da mora vse narediti 
država. Pomembno je partnerstvo med 
državnim in privatnim kapitalom. Ne
godovanje s Strani predsednika DU 
Izola, ko smo predlagali izgradnjo no
vega doma je prav presenetljivo. 
Sledila je razprava, ki je imela obeležje 
predvolilnega boja, zato za zaključek le 
še nekaj povzetkov organizatorja okro
gle mize.
Navzoči so izpostavili nujnost izgrad
nje novega doma za starejše občane 
v Izoli. Dom za starejše občane Izola 
sprejme tudi občane drugih občin, naj
več občanov iz Pirana, čakalna doba v 
tem domu je zelo dolga, tako kot v dru
gih domovih.
V tem trenutku je 307 občank in obča
nov na čakalni list za sprejem v dom 
za starejše občane v Izoli. Zato bo ob
činsko vodstvo začelo s postopki za 
preverbo možnosti za izgradnjo novega 
doma za starejše občane. Ob nujnem 
povečanju kapacitet bo potrebno hkra
ti zagotoviti boljšo kakovost življenja v 
domovih, to pomeni načrtovati sodobno 
opremljene prostore in različne stopnje 
zahtevnosti same oskrbe.

(K. Pavlin in I. Ostrouška)

Kaj pa

xuhVA %

T SA
CAFFÈ BAR

Zaprta ulica 2 
(pri upravni enoti Izola)

Urnik:
ponedeljek - sobota 

7.00 - 17.00 
nedelja - prazniki 

zaprto

T SA
EDICOLA

V prijetnem družinskem okolju si lahko privoščite pijačo, sendvič ali sladoled, 
medtem ko se vaši otroci zabavajo na otroških igralih.

Naši prostori so primerni za prireditev otroških rojstnih dnevov.

Zraven se nahaja tudi trafika, kjer poleg časopisov in revij, lahko izdelate tudi 
črno-bele fotokopije, katere vam Spiralno vežemo in plastificiramo.

TISA TOP d.o.o., Zaprta ulica 2, 6310 Izola; tel.: 05/99 27 061; e-mail: tisatop@siol.net
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Pismo ministru

Italijanščini se na naši šoli 
slabse godi kot tujemu jeziku

Spoštovani g. minister,

starša šolarja slovenske devetletke v slo
venski Istri se obračava na vaš cenjeni na
slov z željo, da bi vas iz »prve roke« sezna
nila s problemom, s katerim se soočamo 
na našem območju v zvezi s poukom itali
janskega jezika, ki je pri nas predpisan kot 
takoimenovan »jezik okolja« in se ga otroci 
učijo 2 uri na teden.

Stanujemo na podeželju, ki je enoje
zično - slovensko, v sicer dvojezični 
občini. Zase lahko trdim, da kar dobro 
obvladam italijanski jezik, vendar se v 
našem neposrednem okolju prav nikjer 
ne govori, oz. ne uporablja italijanšči
na. Z možem se trudiva predvsem za 
lep slovenski - materin jezik, pri tem 
pa podpirava učenje tujih jezikov in 
meniva, da bi morali nujno mednje, ob 
ustrezni metodi, uvrstiti tudi italijanski 
jezik. Mnogi namreč - s številnimi uči
telji vred - vedno znova ugotavljamo, 
da pri nas italijanski že dolgo ni več 
jezik okolja, pač pa to vse bolj, zlasti 
zaradi interneta, postaja angleščina. 
Zelo bi rada videla, da bi se najin otrok 
zmogel aktivno sporazumevati v tujih 
jezikih: poleg angleškega in italijanske
ga v še katerem, zato tudi pozdravljava 
uvedbo še enega tujega jezika v 8. in 9. 
razredu. Zaradi vstopa v EZ in možnosti 
študija in dela, ki jih že in jih še bodo 
nudile države članice, bo »tujina« čez 
nekaj let prav gotovo stvarnost tudi za 
marsikaterega od naših otrok.
Že pred šolo sva najinega malčka 
vpisala na tečaj angleščine, k italijan
ščini pa ne v dobri veri, da bo pouk 
slednje v vseh letih devetletke in še 
potem kar dovolj za solidno znanje. 
Televizijo, na katero se v šoli precej radi 
zgovarjajo, češ - naj otroci gledajo ita
lijanske risanke in filme pa bodo jezik 
obvladali, uporabljamo doma predvsem 
kot pripomoček za informiranje oziro
ma včasih za ogled kakega kvalitetnega 
filma oz. dokumentarne oddaje, redke
je za (družinsko) zabavo. Z možem se 
dobro zavedava škodljivih posledic če
zmernega sedenja pred TV, DVD, video 
ali računalniškim ekranom.
Pravzaprav pred zasloni kaj dosti »če
peti« niti časa nimamo, saj otrok že več
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Znanje jezikov vedno prav pride

let obiskuje glasbeno šolo, ki zahteva 
vsakodnevno popoldansko vajo glasbi
la, prepeva v pevskem zboru, za rekrea
cijo trenira eno športno disciplino, zelo 
pa se nama zdi pomembna tudi verska 
vzgoja. Vse to seveda dodobra zapolni 
njegov prosti čas.

Vsi se strinjajo - pa nič
Iz pogovorov z mnogimi starši je moč 
razbrati podobno zaskrbljenost kot je 
najina, veliko se je o tem že razpravlja
lo na roditeljskih sestankih, govorilnih 
urah, po šolskih hodnikih in drugje. 
Izpred nekaj let nama je poznan primer 
družine s tremi otroki, ki so se na svoji 
podružnični šoli, čeprav na enojezič
nem območju, morali od začetka učiti 
italijanščine kot jezika okolja (tako kot 
vrstniki v mestu), nato pa so bili star
ši na gimnaziji prisiljeni izboriti zanje 
»nižji nivo«, da bi otroci lahko šolo za
dovoljivo zaključili. Take možnosti zdaj 
menda za mlajše generacije na gimna
zijah ni več.
Učitelji staršem praviloma pritrjujejo in 
obljubljajo, da bodo stvar izpostavili na 
ustreznih mestih, vendar očitno brez 
uspeha. Medtem pa se najinemu otro
ku (in še mnogim) povečuje odpor do 
jezika, namesto da bi ga vedno bolj ob
vladal! Tega pa najin otrok ne kaže do 
angleškega jezika, ki se ga je začel učiti 
spet v 4. razredu in opažava, da raje in 
bolje govori angleško, pa čeprav nima 
nič več priložnosti poslušati, brati, ozi
roma govoriti angleško kot italijansko. 
Tudi ocene so tam boljše. Meniva, da 
je »skrivnost« v sami metodi in v za to 
metodo premajhnem številu ur.
Najprej je otrok obiskoval vrtec in štiri 
razrede šole v našem kraju. Vendar sva 
ga predvsem zaradi slabšega uspeha pri 
italijanščini prepisala na drugo šolo v 
mestu. Ocena sicer ni bila slaba, znanje 
pa. Pred tem je v prvih treh letih opisna 
ocena »obetala« solidno znanje (opisne 
ocene itak kažejo znanje praviloma v 
dokaj lepi luči, cela tri, morda za razvoj 
delovnih navad, natančnosti in dosled
nosti najbolj občutljiva leta - kar je pro
blem zase! Torej, odločila sva se za šolo 
kjer ni kombiniranih razredov in upala 
sva, da bo v večjem razredu samih vr
stnikov razvil tudi ustreznejšo zdravo 
tekmovalnost in se bolj potrudil.

Italijanščina po nemški metodi
Vendar se, vsaj kar se italijanščine 
tiče, stvari za nas niso izboljšale, saj 
smo uvideli, da morajo po obstoječi 
metodi otroci obvladati ogromno ko
ličino snovi. Ne pretiravava, če trdiva, 
da bi se morali znati izražati že na 
razredni stopnji praktično kot v ma
terinščini. Todar ob samo dveh urah 
na teden na neustrezno, oziroma pre
skromno podlago to ni mogoče!
Učijo se namreč po metodi, ki so jo ra
zvili v Italiji v provinci Bolzana za pouk 
italijanskega jezika v nemški šoli. Tam 
gre torej za poučevanje italijanskega 
jezika nemško govorečih otrok v Ita
liji, kar bi bilo (logično) primerljivo s 
poukom slovenskega jezika italijansko 
govorečih otrok v Sloveniji, česar pa ni
kakor ne moremo enačiti! Takšna meto
da bi bila torej uporabna za pripadnike 
italijanske skupnosti pri nas, saj živijo v 
večinskem slovenskem okolju, tako kot 
nemška manjšina v Italiji.

V italijanski šoli več slovenščine
Pri tem se mi zdi zelo zanimivo (in 
splošno manj znano), da imajo pri nas 
otroci v italijanski šoli vsa leta najmanj 
3 ure slovenskega jezika, se pa pri tem 
s slovenščino v okolju zares srečujejo 
dnevno in povsod. Naši otroci pa komaj 
kdaj slišijo italijanski jezik okrog sebe, 
sploh pa na enojezičnem podeželju, če 
ne »čepijo« ravno vsak dan po nekaj ur 
pred TV zasloni, pouka pa imajo le 2 uri 
na teden po precej zahtevni metodi in 
z učiteljico, ki jo videvajo samo takrat. 
Najinega otroka italijanščino letos pou
čuje že tretja učiteljica.

Favorizirana Angleščina
Opozarjava, da se angleški jezik kot 
»tuji jezik« poučuje po metodi za tuj
ce po 3 oz. 4 ure na teden, italijanske
mu, ki se mu pripisuje domala enak 
pomen kot slovenskemu, pa sta name
njeni le 2 uri. Slovenščina je, pravilno, 
na urniku vsak dan.
Če sva malo cinična, je pouka italijan
ščine ravno »dovolj«, da otrok med 
urama pozabi še tisto, kar se je v šoli 
naučil. Da bi se ob tem otrok doma itali
janščine lotil sam, je utvara, saj je vrzel 
v znanju že tako velika, da si sam ne 
more pomagati.
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. OPRAVIČUJEMO
ZAHVALJUJEMO ZA RAZUMEVANJE

E VAM ŽA NASTALE NEVŠEČNOSTI IN

Tudi banke pozabljajo dvojezičnost

Kaže, da bi v takih »pogojih« nujno 
potrebovali inštruktorja (in to prav 
vsak dan; na ramenih staršev je seveda 
problem, koliko bi to stalo?!) ali do
datni pouk, dopolnilni, nivojski ali kaj 
podobnega. Zaenkrat menda v okviru 
šole tega še ne moremo pričakovati. 
Meniva, da bi naši otroci morali tuje 
jezike, sem odločno uvrščava tudi ita
lijanskega, pa naj se mu uradno reče 
kakorkoli, poslušati in govoriti vsak 
dan ali vsaj precej bolj pogosto, če naj 
osvojijo stavčno strukturo in si prido
bijo in utrdijo besedni zaklad. V bistvu 
moramo tako tudi delati, vendar gre to 
lahko očitno le s pomočjo inštruktor
jev ali televizije, računalnikov, ali kake 
none in nonota (če so domačini in ob
vladajo knjižno italijanščino!). Ali pa 
staršev, če jezik dovolj obvladajo in 
imajo možnost vsak dan sedeti z otro
kom, da bi mu pomagali. Sicer obvla
danja predpisane snovi v takšni obliki, 
kot se zahteva, ni in ne more biti! Ali 
pa bi morala »sedeti« ob njem vsak 
dan. Le kako naj, če sva do poznih ur 
v službi!?

Prekvalificirajte jezik okolja
Da bi se dobro razumeli: nikakor ne 
želiva obtoževati učiteljev, ki po svo
jih zmožnostih pač delajo po predpi
sanem učnem načrtu. Dvojezičnost 
tega področja, pa karkoli že to po
meni, naj bi bila neprecenljiva pozi
tivna kulturna vrednota za vsakega 
prebivalca. Sprašujeva: ali je temu 
lahko tako, če otroci italijanski jezik 
zaradi »sistemskih nedorečenosti« 
zasovražijo že v rosnih letih?
Kaj torej predlagava? Čimprej itali
janščino kot »jezik okolja« prekva
lificirati v »drugi tuji jezik« tudi za 
otroke, ki se šolajo na »dvojezičnem« 
področju, poučevati na primerne na
čine po ustrezni metodi in omogočiti 
večje število ur na teden vsaj za tiste 
otroke, ki imajo težave.
Zahvaljujeva se, spoštovani g. minister, 
za vaš dragoceni čas, če se boste v ta 
dopis poglobili. V upanju, da boste lah
ko sprožili ustrezne vzvode za prema
knitev te pereče zadeve z »mrtve toč
ke« in izboljšali pogoje za učenje ita
lijanskega jezika na slovenskih šolah 
v slovenski Istri vsaj za mlajše otroke, 
če smo za naše že prepozni, vas lepo 
pozdravljava.
S spoštovanjem,

odgovorna zaskrbljena starša

PS: Prepričana, da deliva podobno 
mnenje z res mnogimi starši, ker me
niva, da se je tako lažje izogniti pred
sodkom in se res poglobiti v problema
tiko in s tem pomagati našim otrokom, 
želiva ostati anonimna. Hvala za razu
mevanje!
Naslov avtorjev je v uredništvu.



Četrtek, 24. april 2008, št. 755 m/uwh/m: 7
Živeti z morjem

Istrani se pri bogatih 
nismo posebej izkazali
Revija Manager je pred časom objavila lestvico 100 najbogatejših 
Slovencev in sprožila vrsto različnih reakcij. Nedvomno pa je moč 
ugotoviti, da so trenutno najbolj podjetni Slovenci na Severovzhodu 
države, Istrani pa smo dobili na lestvico vsega dva.
Zanimivo je, da sta oba uvrščena na 
nek način povezana z morjem in z nek
danjo obrtno zadrugo Galeb . Vladimir 
Polič je nekoč tam sestavljal in pro
dajal računalnike, kasneje je postal 
lastnik kanala A, zdaj pa je, med dru
gim, lastnik največje slovenske jahte, 
privezane v izolski marini. Viljem Orel 
je bil in je še vedno direktor Galeba, 
povezan je z isto marino, ladjedelnico 
in predvsem z jadranjem. V včerajšnjih 
Financah so ju predstavili tako-le:

Na 14. mestu je družina Polič
Poličevo zgodbo o uspehu, ki se je za
čela z ustanovitvijo in poznejšo prodajo 
televizije Kanal A, poznajo mnogi. Prav 
tako vedo, da je Vladimir Polič nada
ljeval podjetništvo 
in ustanovil posel za 
razvoj in izdelovanje 
elektronskih naprav 
za merjenje gledano
sti medijev, navigaci
je in drugo.

Naše vrednotenje temelji na dveh delih. 
Prvi se nanaša na oceno vrednosti pre
moženja, ki je nastalo s prodajo deleža 
v Kanalu A in se je z leti oplemenitilo, 
drugi del temelji na vrednotenju dele
žev v družbah Pick & Place ter posredno 
AGB Lab, ki imajo zavidljivo rast poslo
vanja.

Na 90. mestu je Vi
ljem Orel
Viljem Orel je lastnik 
30 odstotkov družbe 
Galeb grup. Celotna 
skupina zajema 20 
podjetij, ki se ukvarja 
s trženjem, gradbeniš
tvom in nepremičnina
mi. Družba je stopila v ospredje lani, ko 
so po končani prisilni poravnavi prodali 
zemljišče Ladjedelnice Izola in za to po 
neuradnih podatkih iztržili okrog 20 
milijonov evrov. Ta znesek še ni vklju
čen v oceno premoženja, zato bodo ver
jetno lastniki Galeb grup prihodnje leto 
še više na lestvici.

povzeto po Finance on net

Le četrt obale je še v naravnem stanju
Ob Svetovnem dnevu Zemlje, 22. apri
lu, sta o plinskih terminalih in ostalih 
okoljskih grožnjah na novinarski kon
ferenci Poslanske skupine Socialnih 
demokratov govorila prof. dr. Marko 
Pavliha in Breda Pečan.

Prof. dr. Marko Pavliha je uvodoma citi
ral Jamesa Lovelocka in njegovo teorijo 
o Gaji. Lovelock namreč pravi, da je Ze
mlja kot živ organizem, ki se samourav- 
nava. V svoji zadnji knjigi The Revenge 
of Gaia pa opozarja, da smo prišli do 
kritične točke, zato bi potrebovali naj
manj 1000 let, da se Zemlja res obnovi. 
V nadaljevanju je opozoril na kopičenje, 
kot je na primer ladjedelstvo in druge, 
dejavnosti na slovenski obali. Zaskr
bljeni smo lahko, saj je le še četrtina 
slovenske obale v naravnem stanju. 
Zato njuno potrebujemo upravljalski 
načrt obalnega področja. Dr. Pavliha 
opozarja tudi na problem porabe pitne 
vode med turistično sezono, še posebej 
pa na zasipavanje, prekomeren ribo
lov, vnos tujerodnih vrst in vnos bala
stnih vod prek tankerjev.
Še posebej pa skrbi ideja o plinskih ter
minalih, ki postaja aktualnejša z novo 
oblastjo v Italiji, ter tudi izjave ministra 
Vizjaka, je povedal prof. dr. Pavliha in 
opozoril, da je stroka (Inštitut Jožef 
Štefan, Zavod za ribištvo) v svojem po
ročilu na 260 straneh jasno napisala o 
uničujočem čezmejnem vplivu obeh 
morebitnih plinskih terminalov v Tr
žaškem zalivu. V luči mednarodne kon
ference o prometu in klimatskih spre
membah pa je poslanec PS SD opozoril

tudi na ekološko plat uvedbe vinjet in 
na opozorila prof. Dušana Pluta, da so 
vinjete v temeljnem nasprotju z nače
lom, da plača onesneževalec.
Breda Pečan pa je poudarila, da so v 
SD prav področju varstva okolja, tudi 
v povezavi s prometom, namenili po
membno poglavje v Alternativnem 
vladnem programu, ki ga pripravljajo. 
SD namreč želi težišče potniških pre
vozov preusmeriti iz osebnih avtomo
bilov na javni potniški promet. “Tukaj 
pa ima pomembno vlogo vlada, saj je 
eden od glavnih elementov cena vozov
nic. Zato je pomembno, da ministrstvo 
za promet zagotovi subvencioniranje, 
hitrejše vlake in tako dalje,” je pove
dala poslanka SD in dodala, da bi se 
tako “desetine, stotine ljudi, z njo vred, 
vsak dan vozilo z obale v Ljubljano z 
vlakom namesto z osebnim avtom.” 
Poslanka SD je opozorila tudi na evrop
sko direktovo s področja energetike, ki 
jasno predvideva zmanjševanje energi
je. Zato je nujna zamenjava fosilnih z 
alternativnimi viri energije. Klasične 
vire energije je treba nadomestiti z al
ternativnimi, kot so na primer vetrne 
elektrarne in fotovoltaične elektrarne. 
Breda Pečan je ob tej priliki povedala še, 
da lahko na obali pričakujemo nekaj iz
boljšav. Glede pozidanosti obale bo na
mreč nova obalna cesta med Koprom 
in Izolo omogočila nastanek najdaljše 
slovenske obale in renaturacijo morja. 
Onesnaževanje pa se bo zmanjšalo tudi 
z novo čistilno napravo za občini Izolo 
in Koper, katere gradnja nemoteno teče 
in bo očistila kar do 98 odstotno. (PR)

Volontersko za prvi maj

Zaradi izrednih razmer v Društvu prija
teljev mladine Izola, vam moramo žal 
sporočiti, da naše tradicionalno tabor
jenje v dolini reke Dragonje odpade. 
Vsemu navkljub smo v času prvomaj
skih počitnic pripravili nekaj dejavno
sti za otroke in mladino:

V ponedeljek 28.aprila organiziramo 
akcijo POLEPŠAJMO IZOLO, namen ak
cije je očistiti najbolj prehodne dele na
šega kraja in jih narediti bolj privlačne 
za obiskovalce in mimoidoče ter seveda 
za nas same.
V torek 29. aprila organiziramo kole
sarski izlet SKOZI IZOLO S KOLESOM, 
namen akcije je odkriti ustrezne kole
sarske poti v našem kraju in razvijanje 
veščin za varnost in kulturo v cestnem

prometu, (starši poskrbite, da bo imel 
otrok izpravno kolo in vso potrebno ko
lesarsko opremo)
Tisti brez koles pa se boste odpravili na 
daljši sprehod po bližnji okolici.
V sredo 30. aprila organiziramo likov
ni dan PODOBE IZOLE, risali bomo v 
različnih tehnikah, za ves slikarski ma
terial bo poskrbljeno, izdelke pa bomo 
kasneje tudi razstavili.
Vse dejavnosti se bodo pričele ob 9 uri 
na zbornem mestu v dnevnem cen
tru Društva prijateljev mladine Izola 
na Gregorčičevi 21 (Stara italijanska 
šola) in se bodo zaključile ob 15 uri. 
Za dodatne informacije lahko pokličete 
vsak dan med 16. in 19. uro na tel: 040 
506 676
Vabljeni otroci, mladi in vsi prostovolj
ci!

Prince je spet v Izoli
V soboto zjutraj je z izolskega carinskega pomo
la največja slovenska potniška ladja, ki zadnja 
leta pluje pod hrvaško zastavo, krenila proti 
Benetkam. Katamaran Prince of Venice je bil še 
pred dvema tednoma v suhem doku na Malem 
Lošinju, kjer so ladjo, ki dobro skriva svojih 19 
let, pripravili na letošnjo plovno sezono. Večjih 
popravil ni bila deležna, saj so motorje general
no obnovili lani, opravili so le redni servis in potrebna drobna opravila ter lišpanje. 
Prince of Venice bo v aprilu iz Izole v Benetke vozil ob sobotah, cena je 47 evrov, v maju 
in juniju pa trikrat na teden. Ob petkih, sobotah in nedeljah bo povratna vozovnica stala 
deset evrov več. Vanjo je ob povratni vožnji vštet enourni vodeni ogled Markovega trga 
in pihalnice muranskega stekla.
Marko Tancer, direktor portoroškega Kompasa, pravi, da imajo skupine in družine pri 
nakupu vozovnic, ki so naprodaj v številnih turističnih agencijah po vsej državi, pose
ben popust. V glavni sezoni, julija in avgusta, bo vozni red katamarana nekoliko spre
menjen. Prince of Venice bo iz Izole proti Benetkam krenil ob sobotah in ponedeljkih, 
druge dni v tednu bo v Benetke vozil iz pristanišč hrvaške Istre, ob nedeljah pa iz Izole 
na Brione. Skupaj z vodenim ogledom in vstopnico na Brione, za katero zaračunajo kar 
15 evrov, bo izlet na arhipelag pred Fažano stal 55 evrov. Katamaran Prince of Venice, 
ki mu poveljuje Dorjano Kos iz Poreča, bo v letošnji turistični sezoni torej plul domala 
vsak dan.

Lokalna ladja pa mimo Izole
Na razpisu Furlanije - Julijske kr*ne zalofinanciranje potniške linije je bil nedavno 
izbran ladijski prevoznik Trieste lines, ki je z njo sklenil pogodbo za obdobje petih let, v 
času od 24. aprila do 21. septembra. Pogoji so bili zelo zahtevni, saj naj bi na liniji vozili 
dve ladji, prevoznik pa je moral imeti v rezervi še tretjo. Odločilne so bile tudi kapacitete 
ladij, predvsem hitrost.
Občina Piran je ladijskemu prevozniku in agentu za trženje v Sloveniji, turistični agenci
ji Atlas Express, omogočila pristajanje na piranskem pomolu ter prodajo vozovnic v Tu
ristični informativni pisarni Piran in v turistični agenciji Atlas Express v Portorožu. Ob 
tem je bilo potrebno nekoliko prilagoditi piranski pomol in namestiti nove bokobrane. 
Pričakujejo, da bo nova redna potniška linija TRST-PORTOROŽ-POREČ-ROVINJ, v času 
sezone, gotovo razbremenila promet v piranski občini, nas Izolanov pa to ne skrbi, saj 
bodo z bodočo hitro cesto tako ali tako vsi odbrzeli mimo nas.
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Izolankam prva zmaga v sezoni Rokomet

1. SRL ženske

Nogomet

2.SNL

Bonifika - Zavrč 0:0 (0:0)
Izola - Mestni stadion, gledalcev 200, sod
nik Huselja 6 (Velenje).
Bonifika: Rupnik, 6.5, S. Jakomin 6, Varga 
6.5, Škrbina 6.5, Peršič 6.5 (od 77. Rasto- 
der), Bjelkanovič 6, Fantinič 6, Colombani 
6 (od 62. Radujko), Peroša 6.5, Kremeno- 
vič 6.5, Pepelko 6.5 (od 68. Finkšt). Tre
ner: Alfred Jermaniš.
Zgolj tretjinski iztržek v dvoboju z Zavr
čem je v taboru Bonifike vsekakor manj 
od pričakovanega. Po visoki zmagi Rudar
ja je bila zmaga domačinov več kot nujna 
za ohranitev stika z vrhom, a kaj, ko kljub 
boljšemu nastopu in številčnejšim prilož
nostim žoga ni hotela v mrežo. Novi trener 
Alfred Jermaniš je z igro rdeče enajsterice 
sicer zadovoljen, a poudarja, da bo treba 
odslej še bolj zavihati rokave.
Po prepričljivi zmagi nad Zavrčem pred 
mesecem dni s 3:1 je bilo pričakovati nov 
uspeh Bonifike proti ekipi iz severovzho
da Slovenije. Ob tem je nenavadno, da je 
od tam prišla tudi sodniška trojka, ki je na 
začetku drugega polčasa razveljavila za
detek Bjelkanoviča zavoljo prepovedanega 
položaja. Sicer pa bi se srečanje bržkone 
zasukalo drugače, če bi Kremenovič v peti 
minuti tekme meril nekoliko nižje in na
mesto prečnika zatresel mrežo. Čeprav so 
bili gostje nekajkrat nevarni iz protinapa
dov, je bila pobuda v tem delu vendarle na 
strani Bonifike, ki ji možnosti za zadetek 
ni manjkalo. V izteku prvega polčasa je bil 
blizu vodstva Sašo Jakomin, a je njegov 
strel z bližine vratar gostov uspel odbiti v 
kot. Možnost vpisa med strelce se je ponu
dila tudi Colombaniju, ki je z glavo dobro 
meril na prazen gol, vendar je završki bra
nilec z golove črte žogo odbil v kot.
Novi strateg domačih je v nadaljevanju na
padalne vrste sprva okrepil z Radujkom, 
zatem pa še s Finkštom, a je gostujoča 
obramba zdržala vse napade Bonifike. V 
eni od akcij je predložek Pepelka s kota 
nekoliko presenetil Perošo, ki je z bližine 
s prešibkim strelom nastreljal vratarja Za
vrča. Tokratni nasprotnik Bonifike je bil 
tudi v drugem delu nekajkrat nevaren, a 
na srečo domačih strelci niso merili natan
čno. Sicer je tudi ves drugi polčas potekal 
v znamenju varovancev Alfreda Jermani- 
ša, na katere je športa sreča tokrat nekoli
ko pozabila. Upajmo, da je bila to izjema, 
kajti v nadaljevanju jo bodo proti kakovos
tnejšim tekmecem še kako potrebovali.

Ni veliko razlogov za veselje: 
Rastoder in Rupnik (NK Bonifika)

Futsal

AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si

3. SNL zahod

Izola Argeta - Brda 2:2 (0:1)
Izola, Mestni stadion, gledalcev 100, sod
nik Žganec (Ljubljana).
Strelci: 0:1 Fikfak (20), 1:1 Bašanovič (56), 
1:2 Rupnik (64), 2:2 Hadžimuratovič (83). 
Izola Argeta: Žunič, Udeze (od 46. Bašano
vič), Zupan, Valenčič, Grabar, Božič, Rado- 
vac, Ostojič,, Pahor (od 46. Bogatinov), Do
brin (od 76. Čatič). Trener: Oliver Bogatinov. 
Brda: Došen, Šjaacapan, Baša, Kocina, Ru
pnik, Ščurek, Črnigoj, Čermelj, Fikfak (od 
76. Rožič), Šabec, Markič. Trener: Mitja Kri
stančič.
Dvoboj nekdanjih primorskih drugoligašev je 
imel dva različna polčasa. V prvem, ko so bili 
domačini nemočni v napadu in so bili Brici 
bolj nevarni, gre omeniti le zadetek Fikfaka 
po Markičevem predložku. V drugem delu je 
vstop Bogatinova in Bašanoviča dobro poži
vil izolski napad in se po desetih minutah do
mačim obrestoval z izenačujočim zadetkom. 
Takoj zatem so gostje zaradi rdečega kartona 
Bašanoviča prišli do številčne premoči. Nov 
šok za domače je sledil čez nekaj minut, ko 
se je po kotu v gneči pred izoskim golom naj
bolje znašel Rupnik in Žuniču potisnil žogo 
za hrbet. Fikfak bi lahko zatem dvakrat povi
šal vodstvo Brd, a je bil v dvoboju z izolskim 
vratarjem neuspešen. Izključitev Markiča 
je zatem vzpostavila igralsko ravnotežje na 
igrišču in domači ekipi omogočila lažje delo 
v napadu. Med mnogimi priložnostmi za za
detek je eno po podaji Bogatinova izkoristil 
Hadžimuratovič, kljub nadaljnim številnim 
poskusom na obeh straneh pa se je srečanje 
končalo z delitvijo točk. BV

Olimpija - Korte 5:0 (4:0)
Štadion Ilirije, 300 gledalcev
Strelci: 1:0 Karič (20), 2:0 Bubanja (24), 3:0
Karič (28), 4:0 Bubanja (31), 5:0 Bubanja (58)
Olimpija: Volk, Šporar, Ružič, Girar, Pavlin
M. (67’ Jovanovič), Rudonja (46’ Pavlin L),
Bubanja, Karič, Poljšak (60’ Ubavič), Bajrek-
tarevič, Ščulac; trener: Pate
Korte: Sirotič, Begič, Močnik, Furlanič, Del-
giusto (58’ Zelinčevič), Pirc, Bašič, Štampfer,
Gregorič, Reljič (78’ Sukalo), Lizalovič (46’
Peršič); trener: Patarič
Dokler je bilo še kaj moči v nogah gostov, 
smo gledali kar zanimiv nogomet, ko pa je 
dinamita zmanjkalo, so gledalci spremlja
li le še rutinsko zmago domačih. Gostje so 
poizkušali nekaj malega preko Begiča, Pirca 
in Štampferja, ostalo pa se je ustavljalo že 
na sredini igrišča ali najkasneje v obrambni 
vrsti zelenih. Domači so tudi tokrat napadali 
pretežno prek Rudonje, Bubanje in Pavlina 
Sr., ki se jim je pridružil tokrat še strelsko 
razpoloženi Karič. Da je še vedno nevaren, 
je dokazal tudi Ubavič, svoje pa sta k igri do
dala še Girar in Ružič, ki sta prebijala gostu
jočo obrambo po bokih.

Sevnica - Izola 5:2 (2:1)
Sevnica - Dvorana OŠ, gledalcev 250.
Strelci: 0:1 Meš (2), 1:1 Pirc (5), 2:1 Drobne 
(14), 2:2 Hrvatin (21), 3:2 Rostohar (39),4:2 
Povše (39), 5:2 Barkovič (40).
Izolani sledijo tradiciji, saj so se tudi tokrat iz 
Sevnice vrnili praznih rok. Zgodnji gol Meša 
je sicer obetal dobro predstavo Izole v tem 
delu, a je Sevnica prednjačila po številu pri
ložnosti. Na startu drugega dela je izenačujoč 
zadetek Hrvatina gostom vlil dodatnih moči. 
To se je odrazilo v njihovih obetavnih akcijah, 
a je domača obramba vzdržala. Odločitev je 
padla v končnici po tretjem zadetku domači
nov. Izolani so poskušali priti do izenačenja z 
vratarjem v polju, a je Sevnica ta poskus ka
znovala še z dvema zadetkoma. KMN Izola, 
vabi na futsal tekmo l.kroga lige za obstanek 
med domačo ekipo IZOLA in gosti iz Benedik
ta. Tekma bo v soboto, 26.04.2008 ob 20 uri v 
športni dvorani Izola. BV

POGLED S STRANI
piše:

Žarko Kovačič

Izolske rokometašice so le zabeležile prvo 
prvenstveno zmago. Ekipi Burje so se tako 
oddolžile za domači poraz. Razpoloženje po 
prvi zmagi je bilo veselo, skrbi pa še zdaleč 
ni konec. Zadnjemu mestu na lestvici se žal 
ni mogoče izogniti, ob vsem pa še ni niti ja
sno kako se bo tekmovalo v novi sezoni. Ugi
banj in predlogov je kar nekaj.
V moški 1A ligi se stvari pet kol do konca 
vedno bolj zapletajo. Čeprav je ekipa Cimosa 
med tednom izgubila v Velenju je v soboto 
doma premagala Celjane. Žal imajo Koprčani 
v zadnjih kolih najtežji razpored tekem. Eki
pa pivovarjev ima najboljši razpored, prav v 
zadnjem kolu bo gostila ekipo Cimosa. Ekipa 
Velenja, trenutno najbolj »spočita« ekipa, bo 
gostovala v Kopru in Celju. Največ pa troji
ca pričakuje od Trebanjcev in Hrpeljcev, saj 
bodo oni odločali, komu bodo omogočili laž
jo pot do naslova. Ob vsem pa ne gre pozabiti 
morebitnih poškodb igralcev, ki jih prinaša 
zgoščeni tekmovalni razpored. Bodi kakor 
koli, letošnje prvenstvo je po dolgem času

zopet napeto in zanimivo. Dodatno pa stvari 
še zaostrujejo vse napovedi premikov igral
cev in trenerjev, kar lahko razumemo kot psi
hološko rahljanje nasprotnikov. Zanimiva bo 
tudi reakcija, predvsem pa dejstva, ki bodo 
sledila morebitnemu propadu celjskega ro
kometnega imperija.
B ligašem je do zaključka prvenstva ostalo še 
zadnje kolo. Izolani se odpravljajo k starim 
znancem, ekipi iz Ribnice. Veliko ne priča
kujejo od tekme, bodo pa verjetno nazdra
vili novim prvoligašem. Zanimivejše je bilo 
na sobotnem derbiju, ko so v Izoli gostovali 
Ajdovci. Dobro rokometno vzdušje so pripra
vili igralci in tudi gledalci. Izolski rokometaši 
so zasluženo zmagali in tako potrdili primor
ski primat med B ligaši. Veliko boljše so sicer 
tekmo začeli gostje in vodili do 20. minute. 
Sledile so črne minute Ajdovcev, mali brodo
lom in stvari so prišle na pravo mesto. Tudi 
v drugem delu se gostje niso predali in na 
trenutke tudi pretili. Vendar pa so tudi tokrat 
domači golmani reševali rezultat, gostje so 
zgrešili kar pet sedemmetrovk. Ajdovci so 
se po tem porazu znašli v nevarnih vodah 
in grozi jim razigravanje za ohranitev B lige. 
Razočaranje po koncu tekme je bilo veliko in 
čudi me,da se nihče od gostujoče ekspedicije 
ni spomnil, da obstajajo tudi »diplomatski« 
prijemi. V izolski ekipi je potrebno posebej 
pohvaliti mlajše igralce, predvsem Markovi
ča in Radojkoviča. Bojazni, da ekipa nima 
bodočnosti je res odveč.

Burja: Izola 29:32 (13:15)
ŠKOFIJE Dvorana Burja, gled. 150, sodni
ka Košir in Sintič.
Burja: Ražem, Margetič, Jakomin 1, Raj- 
čevič, Bajič 1, Ščulac, Fink, Kocjančič 4, 
Gatarič 10, Terčič 1, Zorko 2, Panič 1, Pešič 
9. Trener: Vili Zvonarič.
Izola: Benčič 12, Derdaj, Perič 1, Barič 
2, Karajkovič 4, Tomič, Redžič, Hiršelj 8, 
Barišič 1, Čulina, Udovič 3, Poljak, Smo
diš, Poropat 1. Trener: Igor Poklar. 
Izolanke so si v derbiju dna bolj želele 
zmage in proti oslabljeni Burji tudi priš
le do prvih točk v sezoni. Domačinke so 
sicer derbi začele bolje in povedle s 4:1, a 
so jih Izolanke kmalu ujele in nato preš
le v vodstvo. Gostje so ostale v prednosti 
do konca polčasa, največ so vodile s tremi 
goli naskoka. V drugem delu so Izolanke 
postopno še povišale prednost. Sredi pol
časa je bilo že 20:27. Nato je razlika osta
la skoraj nespremenjena do končnice, ko 
so domačinke vsaj uspele ublažiti poraz. 
Prvo ime srečanja je bila Urška Benčič, 
ki se je proti bivšim soigralkam izkazala 
z 12 goli.

Vojko Cetin je popravil naprave in Izolanke 
so takoj zmagale. Kje je bil doslej?



Kaj je lepšega, kot imeti svoje mesto za resnično svoje. Posebej, če se 
to zavzema, da bi postalo glavna turistična destinacija kontinen
talne Slovenije. Prihod turizma pomeni, da kar naenkrat nismo 
več sami, temveč si svoj življenjski kotiček delimo s polovico naše 
majhne države. In to ni vedno lahko, saj smo od teh prišlekov tudi 
gospodarsko odvisni. Kar naenkrat dobimo občutek, da nismo več 
tako pomembni v kraju, ki je tako zanimiv za kontinentalce ne le 
zaradi morja, sonca in vremena, temveč, oziroma, predvsem tudi 
zaradi nas samih, ki smo v mesto z nasmehom zasadili nasmeh. In 
hudo je, če človek dobi v mestu, po katerega ulicah se je podil celo 
otroštvo in katerega tovarne je zgradil z lastnim znojem, občutek, 
da je postal drugorazredni občan. Torej tisti, ki se mora prilagajati 
spremembam.
Na srečo pa Izola še zdaleč ni takšno mesto. In v prid tej izjavi gre 
lahko tudi rojstvo Izokartice, avtohtonega “plačilnega sredstva”, ki 
postavi Izolana, oziroma naročnika Mandrača nad nivo povprečne 
stranke. S to kartico povemo, od kod smo doma, tistim nekaj „kon- 
tinentalcem", ki jo ponosno hranijo v denarnici pa pomeni kot ne
kakšno honorarno državljanstvo. In glede na to, da je v teku že 
tretja sezona te akcije in da seje število lokalov, na katerih vratih, 
ob nalepkah MasterCard in Visa, lahko opazimo tudi obris „naše“ 
kartice povečalo, smo se odločili za eno takšno popotovanje okoli 
Izole, malo pošpendavat in se imet dobro. A Izola je velika, in za
dnje čase z avtomobilom že skoraj neprehodna.

Zatorej je najbolje da počakamo, da posije prvo pomladno sonce in se 
odpravimo na en giro z Izola Ekspressom, oziroma turističnim vlak
cem, ki nam bo, ob uporabi Izokartice, nudil brezplačno vožnjo. Seve
da prostora za bando je več kot dovolj, in en vagon nam ne uide. Lahko 
bi kakšno tudi zapeli, a ne počutimo se dovolj turistična atrakcija, 
zato zabavo raje prepustimo nam samim.

In vožnja se lahko začne kar v San Simonu, kjer se odločimo za zgod
nje kosilo v Pizzeriji Porto Apollo. Pizzerija, ki že vrsto let nudi izje
mne pizze, zadnje čase pa goste razvaja tudi z odlično ponudbo na 
žaru, oziroma takoimenovano Jugoslovansko kuhinjo za tiste, ki se ne 
morejo upreti pleskavicam, kajmaku in žgečkanju pravega urnebesa, 
da ne govorimo o vješalicah, čevapčičih, ražnjičih...

In po tako obilnem obedu, se 
odpravimo ven, na sonce, ki že 
tako fino tolče, da se moramo z 
zakritimi očmi zateči v Optiko 
Mali, ki je lani odprla vrata na 
Prešernovi. V kompleksu, kjer je 
Spar, no. Optika Mali nudi poleg 
očal tudi okulistične preglede, če 
bi imeli občutek, da potrebujemo 
kaj tudi za vid, ne le za zaščito.

Od Optike Mali se po Prešernovi 
zapeljemo naprej in zavijemo v 
Pittonijevo ulico, v kateri že dolga leta domačine in turiste po zelo spo
dobnih cenah hrani Restavracija Nanos. To je ena tistih, včasih tako 
hudo priljubljenih okrepčevalnic, ki se počasi spet vračajo v modo. V

Nanosu se lahko najemo izjemnih enolončnic in ostalih domačih jedi, 
ki žal, počasi,že izginjajo iz menijev sodobnih gospodinjstev.
Če pa bi se nam zahotelo še eno pizzo, zavijemo na Drevored Prvega 
maja, kjer nas v Kava Bar Pizzeriji Odeon postrežejo s Pizzo in še 
čem. V Odeonu ravno tako pazijo na denarnico svojih gostov, ob hrani 
pa nudijo tudi prijeten ambient za kakšno osvežujočo pijačo, ki po 
tako dolgem sprehodu že kar dobro dene.

Takoj ob Kava Bar Pizzeriji Odeon opazimo tudi Avtošolo Biser. In ja, 
tudi pri Ediju, ki avtošolo vodi, lahko uporabimo Izokartico. In kaj 
je lepšega, kot to, da si pridobimo dokument, ki nas v mladih letih, 
še najbolj osvobodi, s popustom? A pri Avtošoli Biser so predvsem po
nosni na kvaliteto pripravljanja svojih učencev na življenje na cesti, 
dobesedno.

In ko se še naprej ozremo, opazimo med Odeonom in avtošolo Biser 
Konfekcijo Žan. To je, ena tistih majhnih trgovin z modnimi dodatki, 
ki so nam izolanom bolj domače, kot pa vele trgovski centri. Res, izbira 
mogoče ni tako velika, a pri Konfekciji Žan to več kot nadoknadijo s pri
jaznostjo in z znanjem, saj strankam ob nakupu tudi lepo svetujejo.

Le nekaj korakov naprej, ob stari reševalni postaji, se lahko ustavi
mo na izvrstni kavici v Kavarni Oljka. Oljka je bila včasih trgovina z 
zelenjavo, a seje prelevila v izjemno kavarno, edino pri nas, ki nudi 
izvrstno Illy kavo.
Po kavici seveda prija krajši 
sprehod, Izola pa ima morje 
in zato je lahko ta sprehod še 
prijetnejši. Če se iz Oljke na
potimo proti izolski Marini, 
lahko v poslovnem kompleksu 
imenovanem Amfora najdemo 
Tempelj Zdravja in Lepote. In 
dobro vemo, kako pomembni 
sta zdravje in lepota v današ
njih časih, ter kako blagodejno 
na naše telo vplivajo tretmaji, 
ki jih v templju nudijo izkuše
ne terapevtke.

Pizzeria - Bar 
PORTO APOLLO
Morava ul. 25d.
05/ 641 63 21

OPTIKA MALI
Prešernova c.55 
05/ 640 2163

Gostilna
NANOS
Pittonijeva 9 
05/ 641 96 14

Kava bar - pizzeria
ODEON
Drevored l.maja 4 
041827 039

Avtošola
BISER
Drevored l.maja 4a 
05/ 640 06 89

Trgovina
ŽAN
Drevored l.maja 4.c 
05/ 641 75 36

Kavarna
OLJKA
Dantejeva 2 
05/ 641 80 04

Tempelj Zdravja in Lepote 
Psihoterapija te
lesa Sključa©
Tomažičeva 4a 
040 909 175



Če pa nam do sprehoda ni, ker smo pač bolj lene sorte, se odpravimo 
kar v shopping. Začnemo kar na Kristanovem trgu, v trgovini Revita 
- vse za zdravje. To ni le navadna lekarna, kot bi lahko kdo pomislil, 
temveč je trgovina, kjer nam strokovno podkovane prodajalke svetujejo 
o primernih in predvsem zdravih izdelkih, ortopedskih vložkih in še 
marsičem. Najdemo pa tudi primerna darila.
Ob Reviti zagledamo 
Optiko Izola, ki jo je po 
očetu prevzel Adrijan.
Njegov oče je že leta ‘68 
poskrbel, da bodo Izo- 
lani bolje videli. Od ta
krat se je seveda mno
go spremenilo, očala so 
prišla v modo in niso 
več znak „piflarstva“, 
temveč so postala eden 
glavnih modnih dodatkov. Optika Izola se je spremembam seveda z 
veseljem prilagodila in še vedno je tam.

Če nato nadaljujemo pot po Ljubljanski ulici se najprej ustavimo v 
zlatarni Rinaldo. To ni le navadna zlatarna, saj se je Rinaldo izučilza 
vlivalca v Italiji, torej izdelke tudi sami izdelujejo in jih popravljajo.

Le nekaj korakov naprej je svoje mesto v Ljubljanski ulici našla trgo
vina Sanata, kjer prijazne prodajalke nudijo modne izdelke in kon
fekcijo.In kaj je lepšega kot srkanje kave v sosednjem Caffè Alle Porte, 
medtem, ko lepša in boljša polovica ugotavlja, kateri odtenek modre 
bolje pristoji k torbici.

Ljubljanska ulica seveda ni kar tako, saj tam najdemo parfumerijo 
Bella, edino tovrstno trgovino pri nas, v Izoli. Parfumerija je speciali
zirana in nemogoče bi bilo, da ne bi v njej našli nekaj za vsakogar. Ob 
tem pa Suzana velikokrat organizira tudi tečaje ličenja, ki so pri nas 
prava redkost, če že ne kar edinstveni.

Nekaj korakov po ulici naprej naletimo na Fotooptiko Rio. Je sploh 
kdo, ki v Izoli ne pozna te fotooptike? Pred nekaj desetletji je Luka 
odprl Foto Rio, nato se mu je pridružila hčerka Barbara in dejavnost 
so razširili še na optiko. Če pri njih ne najdete primernih sončnih ali 
korekturnih očal za vid, ste izgubljen primer. Danes je Fotooptika Rio 
eno najbolj tradicionalnih izolskih družinskih podjetij.

Samo lučaj naprej že 17 let posluje zlatarna Vagaja. Matic, ki je zla
tarno tudi odprl, pa 
je ponosen predvsem 
na to, da to ni le 
navadna trgovina, 
ki prodaja zlatnino.
Sam je eden redkih 
v Sloveniji, ki je pri
znan strokovnjak za 
prave, drage kamne.
In večino nakita iz
deluje po naročilu.

No, če smo med tem sprehodom slučajno stopili v kakšno blato, kar je 
glede na trenutno stanje glavnih Izolskih prometnic kar neizbežno, la
hko ob Fotooptiki Rio najdemo Čistilnico Mara. Marnje s tem poslom, 
v tem prostoru, začela pred več kot dvema desetletjema, in vsekakor bo 
našla način, kako rešiti naše najljubše hlače.

"■F "" 1 ^ ^

Če pa za te hlače res ne bo rešitve, si lahko nove privoščimo pri Dariu 
v Trgovini Piacer. Dario že več kot desetletje oblači Izolane, najprej v 
kavbojke, zadnja leta pa je svojo ponudbo kar dobro razširil.
Vonj po morju nas ježe kar dobro omamil. In ko pomislimo na morje, 
imamo takoj v mislih trgovino Šport Mala. Izbira kopalk in ostale 
športne opreme je velika in v vseh letnih časih. Majda je trgovino odprla 
pred več kot dvaj
setimi leti in je 
bila tudi prva za
sebnica v Izoli, ki 
ji je to uspelo.. In 
po vseh teh letih 
je še vedno tam, 
ponosno in zve
stim strankam v 
veselje.

Trgovina za zdravo življenje
REVITA
Trg Etbina Kristana 1 
05/ 640 40 64

OPTIKA IZOLA
Trg Etbina Kristana 3 
05/ 64181 11

Zlatarstvo
RINALDO
Gasilska 1 
05/ 641 55 49

Trgovina
SANATA
Ljubljanska 15 
041 618 988

Parfumeria
BELLA
Ljubljanska 20 
05/ 640 52 25

FOTOOPTIKA RIO
Ljubljanska 24 
05/ 640 05 00

Zlatarstvo
VAGAJA
Ljubljanska 41 
05/ 640 15 60

Kemična čistilnica
MARA
Ljubljanska 22 
05/ 641 88 55

PLACER
Ljubljanska32 
05/ 64147 08

ŠPORT MALA
Manziolijev trg 1 
05/ 64188 44



Ja, čas je že, da si vesela druščina privošči nekaj sprostitve. In kam se 
lahko z Izokartico napotimo? Ljubljanska ulica gosti tudi prijeten lo
kal Caffè Alle Porte, kije tudi eden redkih na obali, kjer strežejo pravi 
čaj, prave naravne sokove in odlično kavo.

Na promenadi ne moremo mimo Kava Bar Barriera. In kaj je lahko 
prijetnejšega od kavice ob pogledu na izolski pristan, ko prijeten po
mladni maestralček uglašeno igra na jambore jadrnic?

Če pa se komu zahoče pokušati vrhunska vina, naj se odpravi na Man- 
ziolijev trg, v Wine Bar Manzioli. Je edinstven tovrstni bar v Izoli, 
kjer nudijo vrhunska vina tudi na deci. Zelo radi ga obiščejo tudi tuji 

in kdo smo mi, da bi se uprli Dionizovemu klicu?

Ko ponovno zakruli želodec, se tisti bolj lačni odpravijo v Pizzerijo 
Napo, prvo pizzerijo na področju bivše republike, ki Izolane že desetle
tja razvaja in prepričuje, da:« Pravapizza seje lepri nas!«

Na Manziolijevem trgu že nekaj let pomaga gospodinjam in ostalim 
privržencem naredi-sam ideologije Pozemanterija Magdalenca. Nudi 
vse, kar potrebujemo za izdelavo oblek in oblekam podobnih izdelkov. 
Tam lahko nova generacija otrok celo spozna naravne materiale kot je 
volna in orodje za izdelavo pletenin- pletilke

Nato gremo po Koprski ulici, kjer nas pozdravi Franc na vratih Ar- 
tok-a. Franc je mojster okvirjev in je kot naročen, da si lahko uokvirimo 
najlepše slike, tiste, ki nam toliko pomenijo. Saj, kot pravi sam, slika

brez okvirja je gola. Nedvomno.
Le malo naprej, pa smo že pri Ate
ljeju usnja Judit. Še ena dolgoletna 
izolska obrt. Ena najstarejših, po 
pravici povedano. Emil in Judita 
že od začetka osemdesetih izdelu
jeta kvalitetne in unikatne usnjene 
izdelke, ki so tudi v tujini zelo pri
znani.

In če smo si že dali duška ob na
kupovalnem sprehodu po mestu, 
je tudi prav, da damo nekaj nase. 
V Smrekarjevi ulici zato obiščemo 

Frizerski salon Neda, kjer nas z nasmehom na ustih in upamo zadnji
mi čakulami, pričakata Neda in Katja.

: i

Katja je Nedina hčerka, ki v sosednjih prostorih nudi obiskovalcem tre
nutke popolne sprostitve, užitka, in tudi zdravja. Govorim seveda o 
Salonu za zdravje in lepoto Silhuette. In dobro vemo, kaj zdravje in 
lepota pomenita dandanes in kako pomembno je, da omilimo stres.

Seveda, Izola je znana po frizerskih mojstricah, zato se s kompanijo 
dogovorimo, da gre vsak k svojemu frizerju. Prihranimo čas.

In tako se eni odpravimo v Frizerski salon Anka v Ljubljanski ulici,
v katerem Anka že dolga leta skrbi, da so izolska dekleta med najlep
šimi na obali.

Tudi Amira v Salonu Mija na Smrekarjevi skrbi za urejenost doma
čink in domačinov. In kot pravi sama, seji večina strank kar prepusti, 
saj ji dovolj zaupajo. Med drugim tudi obiskovalci znane diskoteke.

V Gregorčičevi ulici končno tudi moški pridemo na svoj račun pri 
Moškem frizerstvu Čivgin, kjer bodo poskrbeli za naše moderne, na
videzno neurejene brade in frizure.

CAFFÈ ALLE PORTE
Koprska 1

Kava bar 
BARRIERA
Sončno nabrežje

WINE BAR
Manziolijev trg 
031 738 947

Pizzeria
NAPA
Verdijeva 2 
05/ 641 5140

Pozemanterija
MAGDALENCA
Manziolijev trg 2 
05/ 64186 12

Steklo in okvirji
ARTOK
05/ 64184 58 
info@artok.si

Atelje usnja
JUDIT
Koprska 26 
05/ 641 5145

Frizerski salon
NEDA
Smrekarjeva 37 
05/ 641 95 87

Salon zdravja in lepote
SILHUET
Smrekarjeva 37 
05/ 64164 03

Frizerstvo
ANKA
Ob starem stolpu 1 
05/ 64188 54

Frizerstvo
MIJA
Smrekarjeva 27 
05/ 641 70 53



Gospe pa si lahko istočasno privoščijo obisk Frizerskega Salona Clip, 
kjer bodo ob sodobni pričeski prišle tudi do najbolj svežih novic. Kot se 
v pravem frizerskem salonu pač spodobi.

In dan lahko končamo z obiskom Salona za nego Venus, kjer bodo 
poskrbeli za našo lepoto od glave do pet. Popolna nega, skratka, ki 
cilja tako na naše zdravje, kot tudi na lepoto. In do lepote pridemo 
seveda le preko zdravja.

Končno smo zaključili 
ta naš sprehod po izol
skih ulicah, in nekate
rim je bilo tako všeč, 
da so se kar odločili, 
da si bodo v mestu 
omislili stanovanje. In 
Nepremičnine Šifra so 
kot naročene. Pri Šifri z 
Izokartico pridemo do 
popusta tudi pri naku
pu nepremičnine.

In če si za novo kupljeno
nepremičnino omislimo še sončne kolektorje in ogrevalne naprave, lahko 
pokličemo Instalacije Lugarov, ki z Izokartico nudijo popust na njihovo 
storitev. Seveda nudijo tudi montaže klima naprav in centralnih kurjav 
ter vodovodnih in plinskih inštalacij.
In tako smo prišli do 
stanovanja, v Biseru 
smo s popustom na
redili izpit, nekje, žal 
brez Izokartice kupi
li avto in ga oprali v 
Avtopralnici Karboni 
Pneus, kjer seveda z 
Izokartico nudijo po
pust na storitve v njiho
vi avtopralnici.

In ker dobro vemo, kako prav pride strokovnjak za ključe, ko nam 
jih končno uspe zakleniti v avto (naj dvigne roko tisti, ki mu to še ni 
uspelo), je prav, da se z Izokartico v roki odpravimo k mojstru ključav
ničarju Rajku v Ferokor In dobro je imeti v mislih, da je Rajko prvi v 
Sloveniji z laserskim strojem, ki izdeluje kodirane ključe.

Zdaj imamo pa že vse. Le še usposobiti se moramo za voditelja čolna, 
če že živimo ob morju. To pa lahko storimo z Izokartico kar v Portoro
žu, pri podjetju Nautica.si, kjer poleg organizacije tečajev za voditelje 
čolna, izdajajo tudi knjige, ki so tesno povezane z morjem.
Zdaj si pa lahko v svojem domu privoščimo sproščeno branje zadnjega 
Ludluma, ki smo ga z Izokartico seveda naročili pri Založbi Desk.
Ali pa se počutimo dovolj športne in pustolovske, in se odpravimo v 
Športno Društvo Adrenalina, kjer poskrbijo za našo kondicijo in spro
stitev.
Seveda na takšnih razgibavanjih potrebujemo dovolj »fensi« oblačila, 
kijih, ne boste verjeli, prav tako lahko nabavimo s pomočjo Izokartice
v Športni trgovini Bora, ob parku z vodometom, na Velikem trgu.

In koliko nas bo vse to stalo? Težko bi to povedali. Vsekakor bi pa nam 
to lažje sešteli in izračunali naše popuste v Računovodskem servisu 
Konto Obala, kjer ravno tako z Izokartico nudijo popust na svoje sto
ritve.

Zdaj pa še spominska foto
grafija. Seveda z digitalnim 
aparatom, a uspe nam tako 
dobro, da si jo želimo na ste
ni. Hitro se zapodimo do ART 
FOTO trgovine, kjer nam fo
tografijo razvijejo in uokviri
jo. S popustom seveda.

Zdaj imamo pa ravno še 
toliko časa, da se sprehodi
mo proti ladjedelnici in se 
mimogrede s kamnoseškim

mojstrom Cvet
kovičem, ki ima 
delavnico prav na 
naši poti pogovori
mo in dogovorimo 
za izdelek, ki ga 
potrebujemo. Čisto 
sem presenečen, 
saj mi tudi on po
maha z zastavico 
Izokartice.

Kot vidimo, lahko z Izokartico pridemo do izolskega Jkonta" že 
skoraj povsod, v večini segmentov domačega gospodarstva. Zdaj 
moramo počakati le še na to, da bomo Izokartico lahko uporabili za 
10% popust pri plačevanju davkov naši državi. Kdo ve? Morda bo pa 
kdaj tudi do tega prišlo. Saj zato je Izola tudi tako posebna, ne?

Moško frizerstvo 
ČIVGIN IZET
Mužčeva 8 
05/ 64133 31

Frizerstvo 
CLIP SALON
Gortanova 2 
05/ 64197 68

Salon za nego telesa
VENUS
Smrekarjeva 12 
05/ 641 66 65

Nepremičnine
ŠIFRA
Trg Etbina Kristana 2 
Brezplačni telefon 080 
18 33
sifra@siol.net

Instalacije
LUGAROV
Gramscijeva 23 
05/ 64164 49

CARBONIPNEUS
Avtopralnica
Industrijska c.4 
05/ 641 53 65

Servis za ključe
FEROKOR
Ulica ob starem zidovju 11 
05 64160 50 
rajko.koren@siol.net

NAUTICA.SI
Obala 125 
6320 Portorož 
040 365 777

Športna trgovina
BORA
Veliki trg 6 
05/ 640 42 08

Športno društvo 
ADRENALINA
040 501379

KONTO OBALA
Veliki trg 17
031 626 979 in 040 457 
025

ART FOTO
Drevored l.maja 4a 
05/ 640 39 77

Kamnoseštvo
GRANIT
Cankarjev drevored 28 
05/ 640 23 15

Založba
DESK
Savska cesta 3a 
1000 Ljubljana 
01/ 230 64 70
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TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

1. B. SRL

Istrabenz plini Izola: Ajdovščina 
31:27 (17:14)
Izola - Dvorana v Kraški, gledalcev 200, 
sodnika R. Strnad, M. Strnad.
IP Izola: Žaro, Kljun, Dolenc, Muha 2, 
Stepančič 1, Fidel, Kleva 8, Čosič 6, Mar
kovič 8, Slamnik, Redžič 2, Rosa, Ma. 
Lukežič, Mi. Lukežič, Radojkovič 4. Tre
ner: Vlado Hrvatin.
Ajdovščina: Čermelj 4, Šehovič, Krivec, 
Rodman 9, Šturm, Jug 4, Žvokelj, Žorž, 
Žgavec 1, Mujagič 2, Trampuž, Žbogar 4, 
Cunjac 3, Badurina, Rustja, Humar. Tre
ner: Aleksander Lapajne.
Zadnji prvenstveni primorski obračun je 
v kakovostni predstavi postregel s precej 
borbeno igro na obeh straneh in se kon
čal z zmagoslavjem domače sedmerke. 
Točke bi bile za varen obstanek v ligi 
sicer bolj potreben Ajdovcem, vendar 
so slednji klonili v odločilnih trenutkih 
srečanja. Za njih so bile usodne zlasti 
neuresničene oziroma ubranjene sede- 
metrovke v drugem polčasu, možnosti 
za zmago pa je znižalo tudi precejšnje 
število zapravljenih napadov v zadnji 
četrtini tekme.
Kljub pomembnosti srečanja za ajdovsko 
ekipo se v njihovih vrstah ni poznala ner
voza. Domači so zaigrali neobremenjeno 
zgolj v želji po prestižnem dosežku. Oboji 
so prikazali precej ostro igro, še posebej 
v obrambi. Prekinitve so bile tako kar po
goste, sodnika pa sta kar enajst igralcev 
kaznovala z izključitvijo. Do pete minute 
je bil izid izenačen, zatem pa so gostje s 
kombinatorno igro v napadu zredčili do
mače vrste in si s čvrsto obrambo večkrat 
priigrali tri zadetke naskoka. Prihod vra
tarja Boštjana Klobasa ter Matjaža Muhe 
sta stabilizirala igro domače vrste, ki je 
zatem z delnim izidom 8:0 v enajstih mi
nutah poskrbela za preobrat ter na odmor 
odšla s solidnim naskokom.
Že uvodne minute nadaljevanja so naka
zale, da se Ajdovci ne nameravajo preda
ti, saj so hitro izničili prednost domačih. 
Klobasovi ubranjeni sedemetrovki Jugu in 
Šehoviču ter več neizkoriščenih napadov 
so nekoliko načeli moralo gostov, ki so 
kljub temu Izolanom sredi polčasa dopu
ščali le minimalno vodstvo. Prihod Mitje 
Slamnika v domača vrata je prinesel zgolj 
nadaljevanje serije odličnih obramb vra
tarjev Izole, bodisi s sedmih metrov, kot 
tudi iz igre. S premalo izdelanimi napadi 
so namreč izgubili tudi precej uporabnih 
žog. Sicer Ajdovci niso našli recepta kako 
zaustaviti razpoložene domačine, med ka
terimi so tokrat izstopali Kleva, Markovič 
in Radojkovič.
Tekma se je odločila pet minut pred kon
cem pri rezultatu 26:25, ko so gostje ostali 
brez izključenih Šturma in Žgavca. Doma
či so namreč do zadnje minute še štirikrat 
zadeli ajdovsko mrežo in tako gostom 
izničili upanje na morebiten preobrat. 
Ivan Markovič, IP Izola: »Začeli smo 
nekoliko nervozno, a smo pravi čas ujeli 
ritem in ga stopnjevali do zaslužene zma
ge, s katero smo se na zadnjem domačem 
srečanju dostojno oddolžili zvestim navi
jačem«.
Davor Badurina, Ajdovščina: »Uvod je 
bil dober, zatem pa so domači izkoristili 
naš padec v igri. Sicer smo doživeli pravi 
derbi, žal pa so se nam maščevale naše ne
izkoriščene priložnosti«.

Veslanje

Izolani odlično veslali na Bledu
Zelo toplo vreme in za Blejsko jezero ne
koliko neobičajni valovi so zaznamovali 
49. prvomajsko regato, ki je potekala 
včeraj in v soboto na Bledu. Tekmovalo 
je okrog 200, v glavnem slovenskih ve
slačev, z izjemo nekaj srbskih v članski 
in italijanskih v mladinski konkurenci. 
To je bil prvi resnejši test sezone za se
stavo reprezentance.
Najzanimivejši so bili boji v konkurenci 
članskih dvojcev brez krmarja, kjer se je 
zelo dobro odrezala nova naveza Boštjan 
Božič in Matej Rodela iz izolskega VK 
Argo. V nedeljo sta bila najboljša Sloven
ca, saj sta za dobre štiri desetinke sekunde 
v silovitem finišu ugnala člana olimpijske
ga četverca brez krmarja Roka Kolandra in 
Tomaža Piriha. Slabo sekundo in pol sta 
zaostala le za Srboma Goranom Jagrom 
in Nikolo Stojičem, ki sta bila lani šesta 
na svetovnem prvenstvu. Podobno se je 
v zadnjih metrih proge razpletla tudi so
botna tekma, v kateri sta Božič in Rodela 
prav tako osvojila drugo mesto, le da sta 
premagala srbski dvojec, slabo sekundo 
ga sta zaostala za Kolandrom in Pirihom. 
Zal se nista imela priložnosti pomeriti z 
dvojcem Miha Pirih-Rok Rozman, ki zara
di bolezni prvega ni nastopil.
Še en član VK Argo se je zadovoljen vrnil 
z Bleda. Andraž Krek je včeraj v okrnjeni 
konkurenci članskih enojcev zmagal, v so
boto pa je bil drugi, štiri sekunde in pol za 
Iztokom Čopom. Luka Špik je zaradi krča 
odstopil.
Med dvojnimi dvojci, kjer sta v nedeljo sla
vila Čop in Špik, sta tekmovala tudi lahka 
veslača Bine Pišlar in Dejan Sandič iz VK 
Izola in zasedla tretje mesto. Za svetovni
ma in olimpijskima prvakoma sta zaostala 
skoraj 15 sekund, res pa sta kot lahka ve
slača tekmovala v absolutni konkurenci.
V soboto pa so lahki veslači tekmovali v 
svoji konkurenci. V enojcu je brez težav 
zmagal Pišlar, medtem ko je bil Sandič 
četrti. Prehitel ga je tudi Rajko Hrvat iz 
VK Argo, ki je bil tretji. Glede na dosežke 
na Bledu bo selektor Miloš Janša določil 
reprezentanco za prvo tekmo svetovnega 
pokala, ki bo 9. maja v Munchnu. Najver
jetneje bodo tam nastopili vsi, ki so na 
Bledu dosegli vidne rezultate, neznana je 
le usoda Gregorja Novaka, ki je blejsko re
gato zaradi bolezni izpustil, za Majdo Jer
man pa je že jasno, da je zaradi poškodbe 
zanjo letošnja sezona izgubljena. Sicer pa 
je ekipno VK Izola osvojil tretje, VK Argo 
pa peto mesto. Med dobitniki medalj je bil 
tudi mladinski dvojni četverec v sestavi: 
Tadej Japelj, Matej Krulčič, Marko Boilha 
in Gašper Pavento, ki je nastopil za doslej 
neznani klub Navtik Izola. Glede na to, da 
gre za donedavne veslače VK Izola bomo 
poiskali dodatne informacije o tem novem 
izolskem veslaškem klubu.
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Jadranje

V Hyeresu ura resnice

Judo

Pokal Bežigrada v 
judu
Tekmovalci judo kluba Izo
la so nastopili na Pokalu 

I Bežigrada in dosegli lepe 
[ rezultate v sledečih kate

gorijah:
Starejše cicibanke: 
l.mesto: Alessia Švagelj v 
kat. do 40 kg.
Mlajši dečki:

3. mesto: Max Butkovič v kat. do 30 kg. 
Mlajše deklice:
3. mesto: Ioana Buzoiu v kat. do 32 kg,

Normalnejši jadralni pogoji pred fran
coskim Hyeresom so v drugem dnevu 
jadranja pošteno spremenili rezultate. 
Hudo razpihani uvodni dan, ki je zahte
val predvsem žrtve med olimpijci, ki so se 
že pričeli pripravljati na slabo razpihano 
olimpijsko prizorišče, je bil “lažjim” ja
dralcem včeraj bolj naklonjen. Najbolje je 
to izkoristil Gašper Vinčec, ki je v danih 
pogojih uplenil deveto in drugo mesto ter 
se po štirih jadranjih postavil na čelo flote 
56. tekmovalcev v razredu finn.
Bolje je šlo tudi Vasiliju Žbogarju, ki je 
v cilj prijadral kot četrti in drugi. Žal ima 
še vedno “pripeto” diskvalifikacijo zaradi 
včerajšnjega prezgodnjega štarta. Ko se 
je bo znebil, se bo ponovno pridružil naj
boljšim.
V ženski konkurenci razreda 470 sta vse 
boljši “piratki” Teja in Alja Černe (15., 8., 
22., 8.), ki sta se priklopili najboljši dese
terici, medtem ko vse kaže, da na olimpij
sko leto nista najbolje pripravljeni njuni 
domači konkurentki Vesna Dekleva Paoli 
in Klara Maučec. Po štirih preizkušnjah 
sta na 25. mestu (24., 25., 17., 23.) med 37. 
posadkami.
Dvaintrideseto mesto iz prve preizkušnje, 
v kateri sta Hmeljak in Nevečny ostala 
brez špinakerja, jima še kvari skupno uvr
stitev, čeprav v močni konkurenci 75. po
sadk jadrata solidno (32., 13., 18., 14.).
V torek v Hyeresu zaradi vetra niso jadrali, 
v sredo pa so jadralci le odšli na morje a 
do zaključka redakcije še nismo dobili re
zultatov četrtega dne.

Balinanje

1. balinarska liga

Jadran Izola: Primskovo 16:6
Izolani so presenetili v prvem nastopu 
prvoligaškega prvenstva in za kar 10 točk 
premagali sicer solidno moštvo Primsko- 
vega. Glede na to, da so s treningi začeli 
takorekoč pred začetkom prvenstva ver
jetno niti sami niso pričakovali tako vz
podbudnega začetka. Vrstni red: Jadran 
Izola, Postojna, Planina Petrič ...
V naslednjem krogu bodo Izolani gostova
li v Radovljici pri ekipi Alpeturja.
Danes se začenja prvenstvo v 1. ligi OBZ 
Slovenske istre, kjer nastopa ekipa Kort, ta 
teden pa bi se moralo začeti tudi tekmo
vanje v 2. ligi OBZ Slovenske istre, kjer 
nastopata dve izolski ekipi (Jagodje Do
brava in Jadran Besenghi) in prav ti dve 
ekipi bi se morali pomeriti v prvem kro
gu na igrišču v parku Arrigoni, vendar so 
tekmo prestavili na ponedeljek, 28. aprila 
ob 17.00 uri.

Namizni tenis

V soboto in nedeljo so kadetinje 
Arrigonija nastopile na ekipnem 
finalu RS. Na turnirju, ki je pote
kal v Radljah ob Dravi je nastopilo 
osem ekip, ki so si pravico nastopa 
izborile na kvalifikacijah. V predte
kmovalni skupini so naše kadetinje 
z eno zmago in dvema porazoma 
osvojile 3. mesto, kar je pomenilo, 
da so v nedeljo igrale v razigrava- 
nju od 5. do 8. mesta. Tu so najprej 
zmagale Vesno iz Zaloga (5:1), v od
ločilni tekmi za 5. mesto pa so tesno 
(5:4) premagale Križe. Rezultati: 
ArrigonhM. Sobota 2:5 
ArrigonhLogatec 1:5 
Arrigonhlskra Avtoelektrika 5:1 
Arrigoni:Vesna 5:1 
Arrigoni;Križe 5:4 
Za ekipo so nastopile: Nika Veber, 
Lara Zakrajšček, Maja Milenkovski 
in Vita Vatovec.
Doseženo 5. mesto je največ kar je 
lahko ekipa Arrigonija letos iztržila 
in tu gredo čestitke vsem igralkam, 
ki bodo lahko tudi naslednje leto 
nastopile na tem prvenstvu in iz
boljšale letošnjo uvrstitev.

75 Lucijanovih let
Lucijan Kozlovič je spet slavil. Tokrat leta. 
In čeprav pri teh letih ni kaj dosti slaviti se 
ni dal. Počutim se, kot da bi jih imel 50, se 
je pohvalil.
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V avli Amfore v izolski marini so v če
trtek, 17. aprila, predstavili nagrajena 
natečajna dela za javni, odprti, anoni
mi, enostopenjski, idejni urbanistični 
natečaj za ureditev območij IPA-7 in 
IPA-8 v Izoli. Gre za območji nad in ob 
hotelu Delfin. IPA 8 je območje trikot
nika med hotelom Delfin in križiščem 
Jagodje, IPA 7 pa območje kjer so zdaj 
tenis igrišča. Razstavo natečajnih del 
so v prisotnosti predstavnikov občine, 
nagrajencev in predstavnikov Zbornice 
za arhitekturo odprli v večnamenski 
dvorani osrednjega objekta Amfora v 
izolski marini.

Na otvoritvi razstave je govoril pred
sednik natečajne komisije, ki je hkrati 
predstavnik Zbornice za arhitekturo, 
ob njem pa še izolski župan dr. Kloko
čovnik in predstavnik investitorja. Za 
območje IPA 7 (zahodno od hotela Del
fin) komisija ni podelila prve nagrade, 
je pa podelila drugo in dve priznanji, za 
območje IPA8 (južno od hotela Delfin) 
pa so podelili prvo in drugo nagrado ter 
dve priznanji. Hkrati so predlagali še 
plačilo stroškov za po en projekt za obe 
območji.
Nagrajena dela, vsaj po videnem in pred
stavljenem sodeč, odlikuje predvsem 
skrb za okolje, saj je na obeh območjih 
veliko zelenih površin, tudi na strehah 
objektov, ki so razmeroma nizke grad
nje, res pa je, da na območju ne bodo 
zgolj hoteli in turistični objekti ampak 
tudi apartmajska stanovanja. Razstavo 
so pripravili: Občina Izola, Konstruktor 
invest d.o.o. in Zbornica za arhitekturo 
in prostor Slovenije.
Razstava je odprta do 17. maja 2008, 
in sicer od ponedeljka do petka od 
9.00 do 12.00 in od 16.00 do 19.00 ure 
ter ob sobotah od 9.00 do 14.00 ure. 
Vhod je iz smeri pešpoti ob morju.

Razstavo natečajnih del so odprli v četrtek, 17. 
aprila 2008, ob 19. uri v večnamenski dvorani 
osrednjega objekta Amfora Marine Izola. Razsta
vo so pripravili: Občina Izola, Konstruktor invest 
d.o.o. in Zbornica za arhitekturo in prostor Slo
venije. Javnosti so predstavljena natečajna dela za 
javni, odprti, anonimi, enostopenjski, idejni urba
nistični natečaj za ureditev območij IPA-7 in IPA-8 
v Izoli.
Razstava bo odprta do 17. maja 2008, in sicer od 
ponedeljka do petka od 9.00 do 12.00 in od 16.00 
do 19.00 ure ter ob sobotah od 9.00 do 14.00 ure. 
Vhod je iz smeri pešpoti ob morju.

Območje obdelave IPA-7 
2. nagrada: elaborat s šifro (D) 25941: 
Matevž Granda, udia, Janja Brodar, 
udia, Goran Rupnik, udia, Jana Koro
šec, udia
Priznanje: elaborat s šifro (E) 44777: 
Lorenka Stropnik, Andrej Strehovec, 
Martin Pegan
Priznanje: elaborat s šifro (F) 20127: 
Nac Žuber, štud. arh., Miha Bukovec, 
štud. arh., Gašper Kociper, abs. arh, 
Doc.dr. Lučka Ažman Momirski, udia 
Območje obdelave IPA-8
1. nagrada: elaborat s šifro (C) 20127: 
Nac Zuber, štud. arh., Miha Bukovec, 
štud. arh., Gašper Kociper, abs. arh, 
Doc.dr. Lučka Ažman Momirski, udia
2. nagrada: elaborat s šifro (B) 66310: 
Larisa Bertok, udia, Mitja Galija, udia, 
Lučka Lesjak Soklič, udia, Martina To
mšič, udiad
Priznanje: elaborat s šifro (A) LAPOR: 
Jernej Zivic, udia, Arnela Vidoševič, 
udia, Darko Vasiljevič, abs.asrh., Ernest 
Milčinovič, abs.arh, Martin Pegan 
Priznanje: elaborat s šifro (D) 25941: 
Matevž Granda, udia, Janja Brodar, 
udia, Goran Rupnik, udia, Jana Koro
šec, udia

Ob dnevu knjige darilo 
za naročnike Mandrača
Z Izokartico lahko kupite obsežno delo Borisa 
Gombača Atlante storico dell Adriatico orientale 
za vsega 39 Eur. 50% popust Izolana za Izolane.

zanima novejša zgodovina pa je avtor 
zbral precej zanimivih in za marsikoga 
neznanih podatkov iz obdobja med in 
po drugi svetovni vojni. V knjigi, ki ima 
kar 387 geografskih kart in več kot 500 
fotografij lahko med drugim izvemo 
kakšen je bil sporazum o nenapada
nju med istrskimi partizani in nemško 
vojsko pa tudi o tem, kakšna je bila de
mografska struktura prebivalstva pred, 
med in po drugi svetovni vojni.
Skratka, za vsega 39 Eur lahko v ured
ništvu Mandrača (64 00 010) naročite 
knjigo, ki bi jo moral prebrati vsak, ki se 
razglaša za Izolana.

Izokartica - press

f Za tiste, ki jih zanima starejša zgodo- 
f vina bodo gotovo zanimiva poglavja o 
S naseljevanju naših krajev, za tiste, ki jih

Boris Gombač, po izobrazbi pravnik, 

po delu uslužbenec Evropskega parla
menta, po interesih zgodovinar, je na
pisal obsežno, skoraj 500 strani obse
gajoče delo, ki ponudi obilico informa
cij o političnih in drugih migracijah na 
vzhodnih območjih Jadrana, prinaša 
pa tudi celo vrsto zgodovinskih dejstev 
iz novejšega obdobja od prve svetovne 
vojne pa do povojnih let, po dokončni 

razmejitvi Italije in Jugoslavije.

Južno in zahodno od Delfina 
bo vse drugače kot doslej
Ni znano od kod je območje trikotnika in igrišč ob hotelu Delfin dobilo takšno ime, vsekakor pa 
gre za doslej edini dokument, ki sta ga, kot rezultat enkratnega dogovora, sprejeli dve največji 
stranki izolske politične stvarnosti. Zakaj so bili oboji zainteresirani za ta dogovor nam tudi ni 
povsem jasno, znano pa je, kateri projekti urejanja tega območja so najbližje realizaciji.
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Kulturniški smerokazi

Četrtek, 24. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 20.00 

Samanta Kobal :

HIPOTEKA, gledališka predstava
Vabimo vas na gledališki večer sprostitve z eno od izbranih gledaliških predstav na letošnjem 

Medobmočnem gledališkem srečanju. Komedijo Hipoteka nam bodo odigrali člani društva Talia -
gledališki kalejdoskop.

režija: Samanta Kobal, mentorstvo: Samanta Kobal in Urška Bradaškja 
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti / Soustvarjalci: MO koordinacija JSKD, CKPŠ Izola 

Regijsko srečanje gledaliških skupin ( 01 JSKD ), vstopnina : 5EUR

Palača Manzioli Izola - ob 18.00

Predstavitev knjige A COME AMBIENTE editoriale scienza
Na večeru bosta prisotni založnik Helene Stavro in 

prevajalka Liviana Poropat.
Večer bo nadaljeval z Razstavo knjig - novosti v Knjižnici Lovisato.

£3l6lij3 INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05/641 53 03

Vljudno vas vabimo

v Galerijo Insula v Izoli 
v četrtek, 24. aprila 2008 
ob 19. uri
na predstavitev 
Kataloga-zbornika, 
ki je izšel ob
20. obletnici Galerije Insula
in ob 20. uri na otvoritev razstave

Erik Lovko »SOLO FIGHT«
Kino Odeon

Ob 19.00: Kronike Spiderwick- Režija: Mark Waters 
Nolte, Ob 21.00: DALEČ OD NJE - Awav From Her

Petek, 25. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 20.00

»Je vse res »
Večer ljudske glasbe

BONAVENTURA
Metka Avdič Batista : vokal, pastirska harfa, violinska harfa, cimbale... 
Vlado Batista - violina ; Lado Jakša: klaviature, sopran sax, klarinet, 

flavta ; Nino Mureškič-tolkala, kalimba

OBALNI KOMORNI ORKESTER
Glasba Bonaventure se vrti med etno glasbo in jazzom v najširšem smislu.Glav

nina repertoarja sestavljajo ljudske pesmi iz Istre in tudi širšega slovenskega oze- 
mlja.Prav tako se sprehodi skozi indijsko glasbo preko orientalskih napevov do 

tekočih afriških ritmov

Vstopnina : 10 EUR

Kino Odeon
Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 

Ob 20.30: L... KOT LJUBEZEN - L... like love

Sobota, 26. april 2008
Kulturni dom Izola - ob 18.00 

Skupnost italijanov “Dante Alighieri” Izola prireja

L’ALLEGRO ZIBALDONE / ZABAVNO KULTURNO SREČANJE
nastopajo naslednje kulturne skupine:

VOKALNA SKUPINA FOREVER Skupnosti italijanov Buje 
PEVCI in MLADI PEVCI Skupnosti italijanov “Dante Alighieri ” Izola 

s posebno udeležbo je z nami tržaški igralec SERGIO COLINI 
povezovalka: ELENA BUBOLA 

Sledila bo otvoritev RAZSTAVE skupine “Perseo” in 
“Itaca”, S.I. “Dante Alighieri” Izola 

VSTOP PROST!
L’ALLEGRO ZIBALDONE prireja Skupnost italijanov “Dante Alighieri" iz Izole s finančno podporo Ministrstva za kulturo, 
Občine Izola in Italijanske samoupravne narodne skupnosti Izola, Unije Italijanov iz Reke in Università Popolare iz Ttsta.

Kino Odeon
Ob 18.30: L... KOT LJUBEZEN - L... like love 

Ob 20.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises

Nedelja, 27. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 
Ob 20.30: LJUBLJENA JANE - Becoming Jane Režija: Julian Jarrold

Ponedeljek, 28. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 

Ob 20.30: * LJUBLJENA JANE - Becoming Jane

Torek, 29. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.30: SMRTNE OBLJUBE - Eastern Promises 
Ob 20,30: * LJUBLJENA JANE - Becoming Jane

Sreda, 30. april 2008
Kino Odeon

Ob 18.00: *UUBLJENA JANE - Becoming Jane
Ob 20.30: DALEČ OD NJE - Awav From Her Režija in scenarij: Sarah Po- 

_______________________ lley (po zgodbi Alice Munro )______________________

Četrtek, 1. maj 2008

Predstavil se bo tudi kitarist Elvis Šahbaz

in v Pretorsko palačo v Kopru v sredo, 30. aprila 2008 ob 19. uri v
na otvoritev 2. dela razstave »Solo Fight« Erika Lovk

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na ogled razstave

»SONČNO IN SOČNO«
Branka Rupnika,
v Sončni dvorani, ulica Giordana Bruna 6 v Izoli. 
( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )

Razstava bo na ogled do 7. maja 2008 vsak ponedeljek, sredo in petek ( 17.00-19.00).

Galerija A 1^3 / Kristanov trgi
razstava slik

Primorske vedute
avtorice

SONJA POVHE
Ga lerija Salsaverde Gramscijeva 4 - vhod iz Velikega trga 1, Izola

Prvomajsko v Salsaverde
V soboto 26.aprila ob 20 uri vabimo v galerijo 
SALSAVERDE, Gramscijeva ul 4 (vhod z Velike
ga trga) na predstavitev prvomajske razstave:
“Požirek slike, grižljaj skulpture”
Sodelujejo: Lea Bernetič Zelenko, Casisa, Aljoša 
Križ, Edi Miandrušič, Tadej Razingar, Gorazd 
Rihtarič, Bine Skrt, Vojc Sodnikar, Anuar Utan-Tan, Marko, Martin in Rok 
Zelenko, Nina Zelenko, Marzya Žaksigarina

Fotografije Dore Benčič, pletenine Damjane Vatovec in keramika Mirele 
Grižonič Sharan
Mestna knjižnica vabi k ogledu razstave čr- 
nobelih avtorskih fotografij Izolanke Dore 
Benčič z naslovom Istrska vrata, oboki in 
okna.
Vabimo vas tudi k ogledu razstave pletenih 
izdelkov upokojenke Damjane Vatovec ter 
razstave keramičnih izdelkov Mirele Grižo
nič Sharan.

50 let Mestne knjižnice Izola
Mestna knjižnica Izola -

»ZANIMIVI IZOLANI«
Gostja 31. srečanja v nizu mesečnih večernih klepetov z 

»Zanimivimi Izolani«, bo

Klarisa Jovanovič
pevka, izvajalka ljudskih pesmi in uglasbene poezije, 

avtorica lastnih glasbenih projektov, 
pesnica, prevajalka iz grškega jezika,...

Prisrčno vabljeni,
v četrtek, 24.4.2008, ob 19. uri v čitalnico knjižnic

Pogovor bo vodila novinarka Radia Koper- Capodistria,
Nataša Benčič.

Ta večer bomo nagradili tudi Naj bralce v letu 2007, in sicer najboljšo 
bralno družino, naj mlado bralko/bralca ter najboljšo bralko/bralca med 

odraslimi obiskovalci knjižnice.

Kino Odeon
Ob 19.00: Kronike Spiderwick- The Spiderwick Chronicles Režija: Mark Waters 

Ob 21.00: DALEČ OD NJE - Awav From Her

Prireditev so omogočili: Občina Izola, Srednja gostinska in turistična 
šola, Knjigarna Libris, Vrtnarstvo Cedra
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Dvajset let galerije s 
perilom na vrvi
Insule Izolanom seveda ni treba predstavljati, saj seje v dvajsetih letih delovanja zbralo 
dogodkov za debel zbornik, ki je prav te dni prišel iz tiska in zagotovo predstavlja izjemen 
dokument uspešnega dela obalnih likovnikov in njihove galerije. Vse to pa se žal dogaja v 
obdobju, ko Insula, kot druga društva, zaman čaka na denar iz izolskega proračuna.
Na nekaj manj kot 150 straneh zelo lično 
oblikovanega zbornika so predstavljeni 
člani Društva likovnih umetnikov Insula, 
ki se je pred tem imenovalo Društvo likov
nik umetnikov slovenske obale in je bilo 
prvič ustanovljeno že v začetku sedemde
setih let.
Insulo so ustanovili leta 1987 kot stro

kovno združenje profesionalnih likov
nih ustvarjalcev Južne Primorske, ki je 
v teh dvajsetih letih pripravilo več kot 
250 razstav, večinoma domačih avtor
jev, članov društva. Njihova najboljša 
leta so bila zgodnja devetdeseta, ko so 
imeli svojo galerijo tudi v Ljubljani in 
so jo seveda poimenovali Insulaž.
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Obiskal nas bo ambasador miru
Pobudnik Svetovnih mirovnih vrhov in avtor 
sistema Joga v vsakdanjem življenju, po 
katerem se v Sloveniji organizirano vadi že 
20 let, bo v maju prišel na večdnevni obisk 
v Slovenijo.

Na predavanju v Portorožu ga bo predstavil 
obalni strokovnjak za okolje in trajnostni 
razvoj ter dvakratni Nobelov nominiranec 
Dr. Prof. Timi Ečimovič.

Mahamandaleshwar Paramhans Swami Maheshwarananda bo na povabilo Zveze 
Joga društev Slovenije ob 20-letnici organizirane vadbe po sistemu Joga v vsak
danjem življenju med 2. in 8. majem 2008 obiskal Slovenijo. Med obiskom se bo 
srečal z nekaterimi predstavniki iz političnega in gospodarskega sveta. V Novem 
mestu bo vodil mednarodni seminar, imel več javnih predavanj po Sloveniji ter so
deloval na konferenci županov evropskih prestolnic. Gost je za svoje desetletja do
lgo humanitarno in duhovno delo v dobrobit vsega človeštva prejel številna visoka 
priznanja na j višjih državnih voditeljev v Evropi in po svetu. Vsako leto je organiza
tor druga država in mesto. V letošnjem letu mineva 20 let, odkar se je v Sloveniji 
začela organizirana vadba po sistemu Joga v vsakdanjem življenju. Po oceni 
Zveze joga društev Slovenije vadi po tem sistemu v Sloveniji okrog 30.000 ljudi, 
organizirana vadba pa se izvaja na več kot 100 lokacijah v Sloveniji.

Obisk z naslovom Duhovno prebujanje za svetovni mir se bo začel z mednarodnim 
vikend seminarjem v Novem mestu, na katerem organizatorji pričakujemo udele
žence iz Evrope, Amerike, Avstralije in Azije. Temu bodo sledila javna predavanja 
v Mariboru, Ljubljani in Portorožu, kjer bo bo svetovno znanega učitelja joge in 
mirovnika predstavil Izolan, strokovnjak za okolje in trajnostni razvoj ter dvakratni 
Nobelov nominiranec Dr. Prof. Timi Ečimovič. Njegova knjiga Substinable deve- 
lopment- thè Future of Mankind je bila pravkar prevedena tudi v slovenski jezik. 
Obisk uglednega gosta v Sloveniji se bo zaključil s sodelovanjem na plenarnem 
zasedanju na konferenci županov evropskih prestolnic. (PR)

Žal so se ji morali, zaradi pomanjka
nja denarja, odpovedati. Namesto tega 
del svojega programa pripravlja tudi v 
Manziolijevi palači v Izoli, Pretorski 
palači v Kopru in drugod po obali, vse 
več pa razstavljajo tudi v sosednji Italiji 
in Istri.
In v čem se Insula razlikuje od drugih 
izolskih galerij? Preprosto rečeno, gre 
za strokovno ustanovo in galerijo v 
kateri pač razstavljajo avtorji, ki imajo 
ustrezno likovno izobrazbo ali pa so si 
že ustvarili ime, ki jih uvršča med po
klicne likovnike. To seveda ne pomeni, 
da v drugih galerijah po Izoli ni kvali
tetnih razstav. Tudi likovni kritik Dejan 
Mehmedovič, ki vodi galerijo Insula 
pravi, da kvaliteta likovnega ustvarjanja 
ni pogojena z izobrazbo avtorja, vendar 
se razlike med ljubiteljskim in akadem
skim slikanjem ali kiparstvom vedno 
opazi.
Sicer pa so pred današnjo slovesnostjo, 
ko bodo predstavili zbornik XX Insula 
in odprli razstavo dolgoletnega člana in 
nekdanjega predsednika društva, Erika 
Lovka, galerijo tudi temeljito prenovili 
in polepšali za takšen jubilej.

Seveda pa so tudi v Insuli vse bolj 
zaskrbljeni zaradi zavlačevanja pri 
sprejemanju izolskega občinske
ga proračuna. Ogrožena je njihova 
dejavnost, edini zaposleni je brez 
plače in vse kar počnejo v tem letu 
je povezano s prostovoljnim delom 
članov.
Kot je povedal Dejan Mehmedovič 
pričakujejo, da bodo politiki našli 
dovolj modrosti za dogovor o prora
čunu, sicer bodo morali prej ali slej 
zapreti vrata edine galerije v Izoli, 
ki združuje profesionalne likovne 
ustvarjalce.
Več pa bodo lahko povedali drevi ob 
otvoritvi razstave, seveda, če bodo 
tisti, ki odločajo o proračunu, prišli 
v najbolj mediteransko galerijo da
leč naokoli. (DM)
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Se še spomnite te pesmice? Nedvomno 
vam refren zveni nekje v ušesu. Vsak iz
med nas staršev ima rad svoje otroke in 
to je povsem samoumevno. V otrokovem 
svetu pa je še veliko zanj pomembnih lju
di, ki ga imajo radi in mu nudijo varnost. 
V vrtcu so to vzgojiteljice, ki zagotavljajo 
otrokom zdravo in spodbudno okolje za 
njihov optimalen razvoj.
Za uvod bo kar dovolj, preidimo na bistvo. 
Vzgojiteljici Slončkov, iz Vrtca Mavrica 
Izola - enota Livade, sta nas starše v za
četku šolskega leta povabili k sodelovanju. 
Naša naloga je bila, da pripravimo zanimi
vo dejavnost za vso skupino.
In prišel je naš dan. Nebo je bilo sivo in 
pripravljalo se je na dež, a naši pogumni

otroci so si odeli pisane pelerine in veselo 
zakorakali proti Izoli. Naš malček je svo
je prijatelje peljal k dediju Mediju. Otroci 
so razposajeno vstopili v majhen prostor 
poln lutk. Dedi Medi jim je pokazal kako 
se izdela lutko. Ogledali so si tudi lutkov
no predstavo o snežakih in pomagali za
jčku odgnati zimo. Zvedavo so opazovali 
kako so pred njihovimi očmi lutke oživele 
in se z njimi pogovarjale. Bili so navduše
ni, še posebno naš mali korenjak, ki se je 
počutil tisti dan zares pomembnega. 
Namesto zaključka se zahvaljujemo vzgo
jiteljicama za izvirno zamisel sodelovanja 
s starši, izvajalcu in nenazadnje našim 
otrokom. Imejmo se radi še naprej.

Zadovoljni starši.
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Legende niso večne

Faraonov skoraj ni več, 
vračajo se Kameleoni
Izolski Faraoni so ena najstarejših aktivnih glasbenih zasedb pri nas. Lani so z velikim 
koncertom v Simonovem zalivu praznovali 40 letnico nastopanja, zdaj pa skupine zaradi 
različnih razlogov dejansko ni več. V Kopru pa že vadijo nekoliko spremenjeni Kameleoni.

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Izola je v torek dopoldne 
organiziral preventivno prireditev Z GLAVO 
NA ZABAVO. V dopoldanskih urah so na pri
reditve! najprej sodelovali učenci in učitelji 
OŠ Livade in SE Dante Alighieri, nato pa še 
vrstniki iz OŠ Vojke Šmuc. Skupaj se je na 
prireditvi v izolskem kulturnem domu zbra
lo okrog 400 otrok.

Namen prireditve je poučiti mlade, da 
se je na zabavah možno zabavati tudi 
brez alkoholnih pijač. To smo dokaza
li tudi z vzdušjem, ki je potekalo v do- 
podanskem času, seveda brez kapljice 
alkohola. Učenci so ves čas prireditve 
aktivno sodelovali, peli, plesali in dobili 
kar nekaj praktičnih nagrad. Na vozilu 
STOPKO so preverjali reakcijski čas in 
opraviti preizkus alkoholiziranosti po 
izdihanem zraku. Podžupan g. Bojan 
Zadel je udeležence prireditve pozdra
vil in jim zaželel čim več zdravih in 
srečnih zabav.

Svet za preventivo in varnost v cestnem 
prometu Občine Izola je, tako kot v 
preteklosti, dokazal, da zna organizirati 
tudi naj večje preventivne prireditve.
Naj samo spomnimo, da so let 2005 na 
prireditvi na nogometnem igrišču zbra
li nekaj manj kot 3.000 obiskovalcev, 
leta 2006 pa so pripravili prireditev, na 
kateri se je v Simonovem zalivu zbra
lo okrog 1.000 otrok. Takrat je šlo za 
osveščanje otrok in staršev pri pravilni 
uporabi otroških varnostnih sedežev v 
avtomobilu, prireditev pa so v celoti po
vezovali Čuki.
Leta 2007 so člani Sveta za preventivo in 
varnost v cestnem prometu organizirali 
še preventivno prireditev NE-ODVISEN. 
SI ter MODRI L, ki je bila namenjena 
predvsem osveščanju starejših vozni
kov.

Almin Huremovič 

Svet za preventivo in vzgojo 

v cestnem prometu Občine Izola

Dijaki prvega letnika so se pomerili v poznavanju naslednjih literarnih del: 
Nick Hornby: About a Boy, John Steinbeck: The Red Pony in Paul Theroux: 
The Mosquito Coast. Posebna pohvala velja dijakinji Alex Midžič iz l.TT 
oddelka, ki je od 61 možnih zbrala kar 58 točk in si tako priborila zlato pri
znanje. S srebrnim priznanjem pa se lahko pohvalijo trije dijaki iz prvega 
letnika in sicer: Valentina Franza l.TT, Marko Dimač l.GT/TT in Erik Grlj
1. TT
Dijaki drugega letnika so se morali poglobiti v branje naslednjih, čeprav 
prilagojenih, dokaj obsežnih literarnih del: Jane Austen: Pride and Prej ridi
ce, F. Scott Fitzgerald: The Great Gatsby, John Grisham: The Firm. Najbolje 
se je odrezala dijakinja 2.bT razreda Anja Tratnjek, ki je od 64 možnih točk 
zbrala 62 točk in tako dosegla zlato priznanje. Dijaki, ki so dosegli dovolj 
točk za srebrno priznanje pa so naslednji: Samo Piršič in Sindi Rutar iz
2. aT, Ivan Bujak, Jan Sterle, Silvana Pocrnja in Jasmina Brajkovič iz 2.bT. 
Letos je bilo zanimanje za bralno značko nekoliko slabše kot druga leta. 
Dijaki raje gledajo filme, posnete na podlagi omenjenih literarnih del kot 
da bi brali knjige.

Mentorica Zorka Grgurevič, prof.

V akustično opremljeni garaži na obrobju Kopra 
te dni vadi zasedba, ki zelo diši po nekdanjih 
Kameleonih, saj so se vanjo združili: Danilo Ko
cjančič, Jadran Ogrin, Marjan Malikovič in Tuljo 
Furlanič, ki so skupaj nastopali že pred več kot 
štirimi desetletji, pridružil pa se jim je tudi Fa
raon Nelfi Depanger, ki je sicer že nastopal v triu 
Oni, skupaj z Marjanom in Jadranom.

Seveda nas je najprej zanimalo, kaj se je 
zgodilo s Faraoni, da se je Nelfi odločil 
za takšno sodelovanje s starimi mački, 
ki jih sicer srečujemo tudi kot spremlje
valno skupino Janeza Bončine Benča. 
Tako-le je bil, razmeroma redkobese
den Nelfi, ki sicer pravi, da še ne gre 
na veliki zvon obešati te nove zasedbe. 
Ampak, dejstvo je, da vadijo in da se bli
žajo prvi nastopi.
- Najprej seveda o Faraonih?
- Faraoni smo trenutno na bolniški, ker 
je imel naš Piero zdravstvene težave, ki 
jih je, k sreči, uspešno odpravil. Seveda 
je zdaj še vedno na rehabilitaciji. Sicer 
pa smo se Faraoni že pred novim letom
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Prihajajo: Danilo Kocjančič, Marjan Malikovič, Nelfi Depangher, Jadran Ogrin in Tuljo Furlanič

dogovorili, da se ne bomo šli več “tera
snega” benda , ker imamo dovolj naših 
skladb, da lahko odigramo ali koncert 
ali pridemo nekam kot gosti za skoraj 
dveurni nastop. To tudi pomeni, da če 
bomo dobili kakšno zanimivo ponudbo 
bomo seveda še nastopali. Tako da Fara
oni še vedno obstajamo..
- Na zrela leta si postal Kameleon?
- Z Marjanom in Jadranom že imamo 
trio Oni, ki deluje že nekaj let in tam 
je padla ideja, da bi skupaj s Tuljom in 
Danilom naredili skupino, ki bo pripra
vila koncertni program, ki bo vseboval 
skladbe pri katerih smo imeli “prste 
vmes” člani te večje zasedbe.

Z glavo je boljša zabava

To pomeni, da bodo na programu sklad
be Kameleonov, Faraonov, Septembra, 
Bazarja, Halo in še koga. Seveda se nam 
bodo na odru pridružili tudi drugi gla
sbeni prijatelji in lahko povem, da bo 
vse skupaj zelo dobro zvenelo.
- Že planirate kakšne nastope?
- Za prvi nastop še ne morem potrditi 
datuma, ker pa z Marjanom Malikovi- 
čem, Jadranom Ogrinom in Zdenkom 
Cotičem nastopam tudi z Benčem, lah
ko povem, da imamo 15. maja nastop v 
ljubljanski “Cvetličarni”. To bo rokersko 
obarvan večer na katerem igramo sklad
be, ki jih je posnel Benč sam, seveda pa 
je tudi nekaj skladb Septembra in dru
gih rock standardov. Zvenimo tako trdo, 
da so nas povabili celo na Rock Otočec.

- Kako je spet sestavljati skupino po 
vseh teh glasbenih letih?
- Moram povedati, da nas prav razganja 
vse skupaj. Še pred 40 leti nisem toliko 
vadil in sem zelo vesel in zadovoljen, 
ker vidimo kako nastaja nekaj dobre
ga. Veseli me tudi, ker igramo več zvr
sti glasbe in tako res ni dolgčas. Zreli 
smo dovolj, da vzamemo to kot zabavo, 
hkrati pa dovolj resno, saj skušamo pre
cej stvari spremeniti in prilagoditi tej 
zasedbi. D.M.

Medtem ko njegovi nekdanji sodelavci 
še vadijo pa nekdanji pevec Faraonov in 
Bazarjev, zdaj solist Slavko Ivančič, že 
predstavlja pesmi z novega albuma Pre
beri me, ki bo izšel 5. maja.

Brez knjig ne bi bilo filma
Tekmovanje za angleško bralno značko, ki ga prireja Šolski Epicenter, je na Srednji 
gostinski in turistični šoli v Izoli letos potekalo že okroglo deseto leto zapored. 
V znanju se je pomerilo 27 dijakov iz prvega in drugega letnika, smer turistični 
tehnik, gostinski tehnik in gostinsko turistični tehnik. Dijake sta na tekmovanje 
pripravljali mentorici Zorka Grgurevič in Valerija Boškin.
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Ma, kaj take so zdaj penzionistke?
Borka Pavič je službovala na 
izolski občini polnih 25 let. 
Zdaj je občinska uprava oziro
ma Urad za okolje in prostor, 
skromnejši za strokovno moč, 
ki je bila vrsto let zadolžena 
za premoženjsko pravne za
deve, nekaj časa je bila celo 
kadrovik, spremljala pa je 
tudi problematiko poslovnih 
prostorov. V petek so ji na ob
činski upravi, ob njenem od
hodu v pokoj, pripravili krajšo 
slovesnost. Sodelavci so se ji 
zahvalili s skromnim darilom, 
marsikdo pa je prepričan, da 
ji bodo dnevi v pokoju zago
tovo manj stresni od teh, ki jih 
je preživljala pri vsakdanjem 
delu na tem občutljivem po
dročju.

Darjanov! veliki (og)lasi. (^1™^
• Mali oglasi tokrat odpadejo do sprejetja novega prora

čuna. (nismo kot ostali: ne pišemo na kredo, še manj 
pa na lizing...).

• P.s: Iz prejšnje številke je izpadel naslednji oglas:
• Kupimo večjezični slovensko-nemško-italijanski 

Ponudbe na sedežu skupnosti v Palazzo Manzioli-Man- 
zioli Palast.

Večkrat začasno zamenjani urednik je prejšnji teden napi
sal, da se je minister Erjavec srečal z vodstvom izolskega 
Desusa. Kaj je torej tam počel Emerik Eržen?

V parku pred občinsko stavbo so odkrili nasad gob. 
Kdo jih goji brez razpisa še ugotavljamo. Po mnenju 
večine je lastnik Lucio Gobbo, manjšina pa je prepriča
na, da gre po gobe cela občina.

PRIDRUŽITE SE NAM NA TRADICIONALNIH 
PRVOMAJSKIH IGRAH 

V KORTAH

»LA CORSA DEI MUŠI 2008«

Program:
9.00 - 14.30 športni turnirji v balinanju in malem

nogometu na šolskem igrišču
14.30 - 15.00 razglasitev rezultatov športnih turnirjev
15.00 - 18.00 igre »Corsa dei muši«:

tek v vrečah, vlečenje vrvi, tekmovanje s 
»karjolami«... in seveda dirka z osli

18.00 - 18.30 razglasitev rezultatov iger in podelitev 
nagrad
20.00 - 01.00 zabava, ples s Platano

Za hrano in pijačo bo poskrbljeno.

Ples in zabava s Platano v vsakem vremenu.

Gremo na Štajersko...
CELJE - ŽIČE - SLOVENSKE KONJICE
DRUŠTVO UPOKOJENCEV JAGODJE-DOBRAVA organizira enodnevni 
izlet na Štajersko na katerega so vabljeni VSI IZOLSKI UPOKOJENCI, 
odhod je dne 9. maja ob 6:45 izpred gostišča Jasna in ob 7.00 izpred 
marketa Merkator-Jagodje.
Prvi postanek bo na Trojanah (seveda zaradi krofov), nato sledi vožnja do Celja. 
Ogledali si bomo staro mestno jedro, ob 12. uri pa bomo nadaljevali v dolino Sv. 
Janeza Krstnika, kjer si bomo ogledali Žičko kartuzijo iz leta 1160. Nato bo čas za 
kosilo na kmečkem turizmu Marguč.
Po kosilu bo odhod v Slovenske Konjice, kjer si bomo ogledali staro mestno galerijo 
RIMIER s staro zbirko del beneške šole Leonarda da Vincija, Modiglianija, Cesa- 
nnea, Klimta, Rodina, Diega Velazqueza, Riharda Jakopiča, Ivane Kobilice, Jožeta 
Tisnikarja pa še Bidermajerske čipke, freske iz 14.stol. iz Žičke kartuzije. Če bo čas 
dopuščal se bomo odpeljali še na kratek ogled Zreških toplic.
CENA IZLETA JE 35 Eur NA OSEBO (AVTOBUSNI PREVOZ, OGLEDI S STROKOV
NIM VODSTVOM, VSTOPNINE IN KOSILO).
Prijave sprejema: SONJA ŠKORJANC tel.641 33 40 ali mobi 041 487 367 do 
zasedbe sedežev v avtobusu ali najpozneje do 30.4.2008

Slovenska Istra se je predstavila managerjem
V sredo, 16. aprila, so se na sprejemu za Henklove managerje v gostilni Torkla v 
Kortah predstavili vrhunski ponudniki tipičnih istrskih produktov
V okviru ti. incentive srečanja v Kortah za managerje Henklovih podjetij iz vzhodne 
in srednje Evrope, so se v čast izbrani družbi predstavili trije vrhunski ponudniki 
tipičnih istrskih produktov. Družbo so jim delali Šavrinski godci, ki s svojo glasbo 
pričarali pravo istrsko atmosfero.
Sprejem je na pobudo avstrijske agencije organizirala turistično-razvojna agencija 
Autentica iz Kopra, ki je k sodelovanju povabila vrhunskega vinarja Matjaža Babi
ča, ki se je predstavil s svojo blagovno znamko vrhunskih vin »Montemoro«, poleg 
njega pa sta se zahtevnim gostom pred
stavila še Tatjana Butul z gastronomsko 
ponudbo domačije Butulovih ter Jernej 
Breč iz Krkavč, ki se v zadnjem času vse 
bolj uveljavlja z oljčnimi olji blagovne 
znamke Carcauec.
Da je bil dogodek resnično organiziran 
na vrhunski ravni je potrdil tudi zadovo
ljen obraz naročnika iz Avstrije po koncu 
srečanja. Srečanje je tudi pokazalo, da so 
lahko produkti in dediščina Slovenske 
Istre zanimivi za še tako zahtevnega po
trošnika.



Četrtek, 24. april 2008, št. 755 MAiDR^ 15
Predzadnja

KRIMINALNE

Rex kolpiše ankora
Na cesti med Žusterno in Izolo je v večer
nih urah prišlo do hude prometne nesreče 
v katero so bila vpletena 3 vozila. Do ne
sreče je prišlo, ko je 22 letna Koprčanka 
vozila z osebnim avtomobilom Audi A3 
proti Izoli in pri kraju Rex iz neznanega 
vzroka zapeljala v levo čez vzdolžno lo
čilno črto. V tem trenutku je nasproti z 
avtomobilom pravilno pripeljala 29 letna 
Italijanka, kljub umikanju je prišlo do 
oplaženja. Italijanko je odbilo v obcestni 
jarek medtem, ko je povzročiteljica čelno 
trčila v osebni avtomobil, s katerim se je 
iz smeri Izole pripeljal 30 letni Koprčan. V 
silovitem trčenju je povzročiteljica ostala 
ujeta v avtomobilu iz katerega so ji poma
gali gasilci. V izolski bolnici so ugotovili, 
da ima zlomljen kolk, zato je ostala na 
zdravljenju. Promet na obalni cesti je bil 
zaradi reševanja prometne nesreče oviran 
dobre 3 ure.

Izolska samohodka
Prometni policisti so pred dnevi obravna
vali dogodek, ki ni ravno vsakdanji. Na 
številko 113 so namreč poklicali z ben
cinskega servisa v Kopru in prijavili, da 
je parkiran avto brez voznika speljal in se 
zaletel v trgovino, njegov voznik pa da je 
poškodovan. Policisti so na kraju ugotovi
li, da je 27-letni Izolan po točenju goriva 
svoj avto parkiral pred vhodom v trgovino. 
Ker mu kasneje avto ni hotel več “vžgati”, 
je odprl pokrov motorja in udarjal po za- 
ganjaču, vozilo pa pustil v prestavi. Takrat 
pa je avto “vžgal”, speljal z mesta, pri tem 
pa zadel voznika, ki ga je vrglo na pokrov 
motorja. Avto je nato z voznikom na po
krovu trčil v reklamna stojala s prodajni
mi artikli pred črpalko, razbilo pa je tudi 
izložbeno okno. Na srečo je bil voznik le 
lažje poškodovan in kljub poškodbi ni že
lel zdravniške pomoči.

Karbon je bil včasih cenejši
Neznanec je v zadnjem mesecu z ene od 
jadrnic, privezanih v portoroški marini, 
ukradel 7 m karbonske cevi za fiksiranje 
jader. Vrednost ukradenega predmeta je 
7.000 EUR.

Prekratko je slabo
Zaradi vožnje na prekratki varnostni raz
dalji je prišlo do prometne nesreče v Jago
dju, kjer je voznica z območja Pirana trčila 
v vozilo voznice iz Izole. V nesreči sta bili 
dve osebi lahko telesno poškodovani. Zo
per povzročiteljico sledi Obdolžilni pred
log na Okrajno sodišče.

Motoristom ni lahko
Prometna nesreča se je zgodila tudi na 
Cankarjevem drevoredu, ko je voznica 
osebnega avtomobila izsilila prednost 
vozniku motornega kolesa. Voznik motor
nega kolesa je bil lahko telesno poškodbo. 
Voznica avtomobila pa se bo zagovarjala 
pri Okrajnem sodniku.

Razokraševalec
Neznani storilec je preko noči, iz parkira
nega osebnega atomobila znamke Renault 
ukradel vse štiri okrasne pokrove koles. 
Lastnika vozila je oškodoval za približno 
200 Eurov.

Vsi na kolo za ...
Neznanec je Izolanki ukradel žensko gor
sko kolo, znamke FES, črno modre barve. 
Kdor ga vidi naj pove naprej.

Dilerplac
Policisti so pri kontroli kraja, kjer se izvr
šujejo razne kršitve predpisov, ugotavljali 
identiteto državljana Italije in državljana 
Slovenije. Izročila sta 5 PVC zavitkov z belo 
in rjavo prašnato snovjo. Zaradi suma, da 
gre za prepovedane substance, je bila snov 
zasežena in poslana na ekspertizo. Po ek
spertizi sledi ustrezen ukrep.

Prej so ga našli kot Mladiča
Tujega državljana je čakal uklonilni zapor 
zaradi neplačila globe v višini 4.100 Eurov 
Na podlagi razpisa iskanja so ga izolski 
policisti prijeli in zdaj je verjetno že tam.

Nenavadna turistična ponudba
Dva znanca sta se odločila, da se z oseb
nim avtomobilom malo vozita po Izoli 
in si tako ogledata dogajanje. Ko sta se 
pripeljala do avtobusnega postajališča v 
Simonovem zalivu, je sopotnik izstopil in 
brez razloga začel žaliti in pljuvati dekle, 
doma s severnega dela Slovenije. Prislužil 
si je globo zaradi kršitve določil Zakona o 
javnem redu in miru.

Neprijetno Schengen odkritje
Izolanka je vestno, kot vsako leto prej na 
tehnični pregled odpeljala svojega jekle
nega konjička. Bila je nemalo preseneče
na, ko so ji povedali, da se vozilo v evi
dencah vodi kot ukradeno. V postopku so 
policisti ugotovili, da je vozilo kupila pred 
petimi leti in do letos pri registraciji ni 
imela problemov (prav tako ni vedela da je 
bilo vozilo ukradeno v Italiji). Z vstopom 
Republike Slovenije v Schengenski infor
macijski sistem, pa na dan prihaja vse več 
takšnih in podobnih odkritij. Avtomobil 
so ji zasegli.

Beseda je Euro
Na parkirišču pri Lonki se je sprl starejši 
izvenzakonski par. Šestdesetletni gospod 
se nikakor ni mogel umiriti, svojo partner
ko je žalil in ji dal klofuto. Zaradi kršitve 
določil o javnem redu in miru mu je bila 
izrečena globa v višini 625 Eurov. Krega
nje res ni poceni.

Nadlegovanje se meri v Eurih
Policistom je občanka Izole prijavila, da 
jo nadleguje bivši partner. Opravljen je 
bil postopek zbiranja obvestil od obeh in 
bivšemu partnerju izdan plačilni nalog v 
višini 250 Eurov.

Oprema ni pomagala
Neznanec je poskušal vlomiti v stanova
nje tako, da je poskušal na vzvod odpreti 
vhodna vrata, kar pa mu ni uspelo. Za ne
uspešnim storilcem še poizvedujejo.

Statistika
V preteklem tednu smo obravnavali še 
sedem poškodb vozil na parkirišču, pet 
prometnih nesreč z materialno škodo, 
opravili dva zasega mamil, ter odredili tri 
strokovne preglede zaradi suma, da vozijo 
pod vplivom prepovedanih substanc.

Odprti telefon PU Koper
Na Policijski upravi Koper so letos uvedli 
ODPRTI TELEFON, ki je za javnost odprt 
predvidoma enkrat mesečno. Danes, v če
trtek, 24. aprila med 10.00 in 12.00 uro, bo 
inšpektor Igor Gjerkeš iz Sektorja uniformi
rane polciije PU Koper odgovarjal na vpra
šanja povezana s prometno problematiko na 
območju PU Koper.
Telefonska številka, na kateri bo dosegljiv, je 
kot vedno 05/ 61 31 400.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Mlada, urejena izolska družina z 

otrokom išče podnajemniško enosob

no stanovanje v Izoli. Možnost najema 

za daljše obdobje. Tel.: 040 374 103

- Mama z otrokom najame 1,5 sobno 

stanovanje v Izoli. Tel.: 041 234 591

- V centru Izole, Postojnska, proda

mo prostorno, sončno 3SS v izmeri 

65 m2, v II. nadstropju stanovanjske 

hiše v nizu, s pripadajočim sorazmer

nim deležem podstrešja in nekaj sku

pnega prostora vse skupaj 73 m2, vsi 

priključki, klasična kurjava, možnost 

parkiranja na lastniškem delu vrta. 

Stanovanje je potrebno obnove. Vse 

dodatne informacije na tel. 040 260 

397.

- V Izoli najamem garsonjero ali eno

sobno stanovanje, tel 041 508 204

- Par srednjih let, brez otrok, išče gar

sonjero ali enosobno stanovanje v 

Izoli, tel 041 213 507

- V Ankaranu zamenjam dvo-sobno 

stanovanje v prvem nadstropju za 

enako ali večje z doplačilom v Izoli, 

tel. 05/ 6527 533

- MLAD PAR s 3-letnim otrokom NUJ

NO POTREBUJE STANOVANJE (eno 

ali dvosobno) za nedoločen čas. Naj

emnina do 350 EUR. tel 040 245 684 

dosegljivo dopoldan ali 031 287 844 

dosegljivo ves dan.

- Mlad par išče enoinpol ali dvosobno 

stanovanje v Izoli za daljše obdobje, 

tel 051 80 44 80

- Mlad in urejen par (brez otrok) NUJ

NO išče primerno veliko stanovanje na 

mirni lokaciji. 041 717 489 (popoldan) 

ali 041 760 964

- V Izoli ali okolici kupim ali zamenjam 

(Ljubljana) garsonjero ali manjše stano

vanje. tel 041 759 947

• V Izoli ali okolici najamem garsonjero 

za daljše obdobje, tel 040 701 108

Vozila

- Prodam 2 (dve) kolesi mountain bike 

znamke Nerida. Tel.: 040 864 061

- Prodam nov Tomosov Avtomatik znamke 

Youngstr. tel 031 877 463

- Prodam Renault Clio, 1.400 ccm, bencin, 

75 KM, letnik 1999, registriran do marca 

2009. Avtomobil ima 5 vrat z vso dodatno 

opremo, je redno servisiran in ima zimske 

gume. Pokličite: 031 375 979

- Opel ASTRA karavan 1,6 SW, letnik 96, 

prevoženih 140.000 km, ugodno prodam. 

Informacije: tel.: 041 393 585

- Skuter Sim 50 cc prodam, tel 040 794 054

• Motor “chopper” Kimko 125, prevože

nih 15.000 km, zelo dobro ohranjen, nove 

pnevmatike, črne barve, prodam za 1.000 

Eur. Ogled je možen v Izoli po dogovoru. 

Informacije: 041 584 056

Delo

- Pomoč v gospodinjstvu nudim lx teden
sko (čiščenje, likanje...) Tel.:031 681 461
- Zaposlim natakarja in več študentov za 
strežbo v lokalu Istra, Tel.: 041 345 605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, lx ali 
večkrat tedensko. Skuham tudi obrok hra
ne. Sem čista in urejena. 041 254 886 
-Gostilna Istra takoj zaposli kuharja. Infor
macije na tel. 041 345 605

- Iščem hišo na obali v naravi ali z več

jim vrtom, ki potrebuje skrbnika in nudi 

bivanje. Po poklicu sem inž. agronomije 

in bi z velikim veseljem urejala vaš vrt. 

tel 040 551 491

-Iščemo m/ž ( lahko tudi upokojena) za 

delo v čistilnici “Suzi” Lucija, polovičen 

delovni čas. tel 041 707 621

- Pomagam starejši osebi 24 ur na dan 

ali po nekaj ur. tel 031 310 410

- Iščem delo v dopoldanskem času. 

Izkušnje iz umetnosti, leposlovja, go

stinstva. Iščem tudi delo trgovke, vna- 

šalca podatkov, hostese, receptorke, 

pisarniško delo) Od tujih jezikov znam 

italijansko in angleško. Računalniško 

znanje osnovno, dosegljiva sem na 041 

717 489 od 15.00 ure dalje

- Izkušena medicinska sestra nudi nego 

in pomoč na domu. tel 031 241 845

- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih zaba

vah in obletnicah za srednjo generacijo 

tel 031 578 327

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 

bolnim pri osebni negi in gospodinjskih 

opravilih. 031 631 188

- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 

354 048

- Iščemo delavko za čiščenje poslovnih 

prostorov (poned.) tel.: 041 512 783

- Dnevni bar v Izoli išče delavko za delo 

v strežbi z možnostjo stalne zaposlitve, 

tel: 041 400 404

• Ponujam delo v strežbi in pomoč v pi- 

zzeriji za daljše obdobje. 041 827 039

• Pizzeria na obali zaposli izkušenega 

picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za osnov
ne in srednje šole Gsm: 041 287 425

• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 

tudi takšnim s posebnimi potrebami. 

Pokličite na GSM 041 856 855

• Starejšim nudim pomoč na domu Tel.: 

041 233 451

• Za skromno nadomestilo nudim pomoč 

pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri 

vsakdanjih opravilih. Tel.: 051 251 211

• Starejšim obolelim ter drugim, nudim 

pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno
- Prodam predvajalnik DVD prenosni Phi

lips + dodatni nastavki za avtomobil za 170 

EUR (nov mar 08 - 3 leta garancije); 2XCD 

Inexs za 6 EUR; Leonardo da Vinci 6EUR; in 

leseno ročno izdelano stensko uro Metulj za 

20 EUR. tel 040 542 390

- Kuhinjsko mizo potrebujem.tel 041 275 217

- Otroški sedež za avto potrebujemo, tel 

031 258 498

- Štiri čudovite mladiče volčjaka, stare 6 

tednov oddajam. Tel.: 031 847 394
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Prvomajski prazniki so bili včasih nekaj posebnega. Tako-le je pokojni Ivan Hrva
tič pred mnogimi leti pripravljal sardele na ribiški ladji Jež, dandanes so ribiči 
pravzaprav le še atrakcija za fotografske spomine prvomajskih turistov.
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Lacetti MOJ s 5-letno garancijo za samo 9.990 EUR
Z registracijo ter obveznim in kasko zavarovanjem

Bajc, d.o.o., Ajdovščina Bajc, d.o.o., PE Nova Gorica Bajc, d.o.o., PE Koper

Goriška cesta 75 • 5270 Ajdovščina Industrijska cesta 5 • 5000 Nova Gorica Sermin 7C • 6000 Koper
Tel.: 05 36 44144 • www.bajc.si Tel.: 05 330 4510 • www.bajc.si Tel.: 05 663 10 60 • www.bajc.si

Navedena cena velja za model X5MBS5C (bencinski motor, 5-vratni model), pod posebnimi pogoji nakupa, za omejeno količino vozil, do 30. 4.2008. Emisije (g/km): 146 - 210. Poraba (mešani ciklus: l/100km): 5,7 -8,8. 
Podaljšana garancija 5 let/150.000 km velja po posebnih pogojih podaljšane garancije vozila, ki so na voljo v posebni garancijski knjižici vozila oziroma pri pooblaščenemu zastopniku vozil Chevrolet. Za vse informacije se obrnite 
na Avtocenter Bajc. Naročnik oglasa: Avtocenter Bajc, Ajdovščina. Slike so simbolne.Garancija


